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Na osnovu člana 47. stav 1. Poslovnika o radu Općinskog vijeća Lukavac (“Službeni glasnik 
Općine Lukavac”,broj: 5/06, 2/09 i 5/09), Predsjedavajući Općinskog vijeća upućuje                                                                                    

 
 

P  O  Z  I  V 
 

Za 34. redovnu sjednicu Općinskog vijeća Lukavac, koja će se održati dana 
18.02.2020.godine sa početkom  u 9 sati u sali  Policijske uprave Lukavac i za istu predlaže 
slijedeći 
 

DNEVNI RED 
 

1. Razmatranje i usvajanje Izvoda iz zapisnika sa 33. redovne sjednice Općinskog  
vijeća, održane dana 29.11.2019.godine i vanrednih sjednica održanih dana 09.12., 
23.12., 30.12. i 31.12.2019.godine 

2. Razmatranje Prijedloga i donošenje  Programa rada Općinskog vijeća za 2020.godinu 
3. Razmatranje Prijedloga i usvajanje Odluke o načinu organizovanja poslova u vršenju 

komunalnih djelatnosti,  
4. Razmatranje Prijedloga i donošenje Odluke o davanju saglasnosti za imenovanje 

direktora JU za odgoj i obrazovanje djece predškolskog uzrasta 
5. Razmatranje Prijedloga i donošenje Programa održavanja čistoće i javnih površina za 

2020.godinu, broj:  
6. Razmatranje Prijedloga i usvajanje Programa održavanja javne rasvjete na području 

općine Lukavac,  
7. Razmatranje Informacije Općinskog pravobranilaštva o stanju predmeta u  

vanparničnom postupku pred Općinskim sudom u Lukavcu broj: 126 0 V 206549 19 V  
8. Razmatranje i usvajanje Akcionog plan za djecu općine Lukavac za period 2020 – 

2022.godina 
9. Razmatranje i usvajanje 

 Izvještaja o radu JU RTV Lukavac sa finansijskim izvještajem za 2018. i 
2019.godinu i  

 Plana rada JU RTV Lukavac za 2019. i 2020.godinu 
10. Akti imovinsko-pravne prirode 

- Razmatranje Prijedloga i donošenje Odluke o raspisivanju Javnog konkursa za 
prodaju  neizgrađenog građevinskog zemljišta u državnom vlasništvu putem 
javnog nadmetanja - licitacije 

- Razmatranje Prijedloga i donošenje Zaključka o ispravci greške u Rješenju broj: 
01-31-1-3685/19 od 04.12.2019.godine 

11. Kadrovska pitanja 

12. Vijećnička pitanja i inicijative 

 
      

                     PREDSJEDAVAJUĆI                                                
                     OPĆINSKOG VIJEĆA                                                                                          
            Mehmed Suljić dipl.ing mašinstva s.r.                                                                                             

 



 
 

Bosna i Hercegovina 
Federacija Bosne i Hercegovine

Tuzlanski kanton 
OPĆINA LUKAVAC 
OPĆINSKO VIJEĆE 

 
Broj: 01-02-13752 /19 
 Lukavac: 05.12.2019.  godine 
  
 

sa 33. redovne sjednice Općinskog vijeća Lukavac, održane dana 29.11 2019.godine
 sa početkom u 09,00 sati, 

     
   Sjednici je prisustvovalo 30 vijećnika. Odsutan je bio vijećnik Nedim Kurtić. Pored vijećnika 
sjednici su prisustvovali, sekretar Općinskog vijeća Izeta Bajrić, sekretar općine Enes Numanović, 
rukovodilac stručne službe Općinskog načelnika Sadija Osmano
privredu, mlade i BIZ Emir Kasumović, za civilnu zaštitu Edin Hamzić, za geodetske i imovinsko 
pravne poslove Osman Mahmutović, za privredu, lokalni razvoj i inspekcijske poslove Esad Suljić, 
predstavnici JP “Rad Lukavac”, direktor JU RTL, predstavnici medija Televizije tuzlanskog kantona i  
Radio televizije Lukavac.  
 
Prije prelaska na rad, Predsjedavajući Općinskog vijeća je obavijestio vijećnike
Nezavisne liste  „Dosta je bilo” Nizama Murselović, dana
dostavila obavijest da će u narednom periodu u Općinskom vijeću Lukavac djelovati kao samostalna 
vijećnica, te da su vijećnici Jakub Mahovkić i Dragan Todorović takođe obavijestili vijeće da istupaju 
iz kluba vijećnika SDP-a i da će ubuduće u Općinskom vijeću nastaviti djelovati kao samostalni 
vijećnici. Dana 30.10.2019.godine, naprijed imenovana vijećnica i vijećnici su Općinskom vijeću 
dostavili Odluku o formiranju Kluba vijećnika u Općinskom vijeću pod nazivom Klub sa
vijećnika te da je predsjednik novoformiranog kluba Jakub Mahovkić, a zamjenik Dragan Todorović.
 
 Predsjedavajući vijeća, vezano za prijedlog dnevnog reda je obavijestio vijećnike 
-da predlagač do početka sjednice nije dostavio materijale za 3.
reda odnosno vijeću nije dostavljen na razmatranje Nacrt Budžeta općine Lukavac za 2020.godinu 
sa okvirnim planom za 2021. i 2022.godinu i Nacrt Odluke o izvršenju Budžeta općine Lukavac za 
2020.godinu, te iz tog razloga pre
općinskog vijeća, 
-da su u skladu sa članom 49. i 50. Poslovnika o radu Općinskog vijeća, za naknadno uvrštavanje u 
dnevni red od strane načelnika
određivanju  visine naknade štete nanesene ribljem fondu broj: 06/12
izrađen od strane Prirodno-matematičkog fakulteta u Tuzli i Prijedlog Odluke o cijenama parkiranja 
na području općine Lukavac broj: 02
  
Predsjedavajući vijeća je otvorio raspravu o prijedlogu  izmjena i dopuna dnevnog reda  i dnevnom 
redu u cjelini. 
Sekretar Općine, Enes Numanović je u ime predlagača traži
dnevnog reda „ Prijedlog odluke o  utvrđivanju vrijednosti boda komunalne naknade na području 
općine Lukavac“ 
U okviru utvrđivanja dnevnog reda sjednice, vijećnik Hajrudin Hodžić je tražio da se dostavi 
informacija o problematici održavanja sedmične pijace u Lukavcu.
Vijećnik Admir Mosorović je predložio da se u dnevni red sjednice po hitnom postupku uvrsti 
materijal koji je izuzetno važan za četiri pravna subjekta, a koji se odnosi na sporazum o izmirivanju 
međusobnom  dugovanja ii potraživanja između pravnih subjekata Općine Luka
Lukavac, JU „ Centar za kulturu“   i  „Global ispat Koksna industrija   d.o.o.“
 
Predsjedavajući vijeća je predložio vijećnicima Admiru Mosoroviću i Hajrudinu Hodžiću da svoje 
prijedloge iznesu u formi inicijative u okviru tačke vijećnička p
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IZVOD IZ ZAPISNIKA 
sa 33. redovne sjednice Općinskog vijeća Lukavac, održane dana 29.11 2019.godine

sa početkom u 09,00 sati, u sali Policijske uprave Lukavac.

Sjednici je prisustvovalo 30 vijećnika. Odsutan je bio vijećnik Nedim Kurtić. Pored vijećnika 
sjednici su prisustvovali, sekretar Općinskog vijeća Izeta Bajrić, sekretar općine Enes Numanović, 
rukovodilac stručne službe Općinskog načelnika Sadija Osmanović,  pomoćnici načelnika 
privredu, mlade i BIZ Emir Kasumović, za civilnu zaštitu Edin Hamzić, za geodetske i imovinsko 
pravne poslove Osman Mahmutović, za privredu, lokalni razvoj i inspekcijske poslove Esad Suljić, 

c”, direktor JU RTL, predstavnici medija Televizije tuzlanskog kantona i  

Prije prelaska na rad, Predsjedavajući Općinskog vijeća je obavijestio vijećnike
bilo” Nizama Murselović, dana 29.10.2019.godine, Općinskom vijeću 

dostavila obavijest da će u narednom periodu u Općinskom vijeću Lukavac djelovati kao samostalna 
vijećnica, te da su vijećnici Jakub Mahovkić i Dragan Todorović takođe obavijestili vijeće da istupaju 

a i da će ubuduće u Općinskom vijeću nastaviti djelovati kao samostalni 
vijećnici. Dana 30.10.2019.godine, naprijed imenovana vijećnica i vijećnici su Općinskom vijeću 
dostavili Odluku o formiranju Kluba vijećnika u Općinskom vijeću pod nazivom Klub sa
vijećnika te da je predsjednik novoformiranog kluba Jakub Mahovkić, a zamjenik Dragan Todorović.

Predsjedavajući vijeća, vezano za prijedlog dnevnog reda je obavijestio vijećnike 
da predlagač do početka sjednice nije dostavio materijale za 3. i 4. tačku predloženog dnevnog 

reda odnosno vijeću nije dostavljen na razmatranje Nacrt Budžeta općine Lukavac za 2020.godinu 
sa okvirnim planom za 2021. i 2022.godinu i Nacrt Odluke o izvršenju Budžeta općine Lukavac za 
2020.godinu, te iz tog razloga predmetne tačke ne mogu biti dio dnevnog reda 33.

da su u skladu sa članom 49. i 50. Poslovnika o radu Općinskog vijeća, za naknadno uvrštavanje u 
nevni red od strane načelnika predložene slijedeće tačke: Dopuna Elaborata 

određivanju  visine naknade štete nanesene ribljem fondu broj: 06/12-11/19 od 28.05.2019.godine 
matematičkog fakulteta u Tuzli i Prijedlog Odluke o cijenama parkiranja 

na području općine Lukavac broj: 02-02-1-10986/19 od 03.10.2019.godine. 

je otvorio raspravu o prijedlogu  izmjena i dopuna dnevnog reda  i dnevnom 

Sekretar Općine, Enes Numanović je u ime predlagača tražio da se sa dnevnog reda skine 6. tačka 
odluke o  utvrđivanju vrijednosti boda komunalne naknade na području 

U okviru utvrđivanja dnevnog reda sjednice, vijećnik Hajrudin Hodžić je tražio da se dostavi 
informacija o problematici održavanja sedmične pijace u Lukavcu. 

r Mosorović je predložio da se u dnevni red sjednice po hitnom postupku uvrsti 
materijal koji je izuzetno važan za četiri pravna subjekta, a koji se odnosi na sporazum o izmirivanju 
međusobnom  dugovanja ii potraživanja između pravnih subjekata Općine Luka
Lukavac, JU „ Centar za kulturu“   i  „Global ispat Koksna industrija   d.o.o.“ 

Predsjedavajući vijeća je predložio vijećnicima Admiru Mosoroviću i Hajrudinu Hodžiću da svoje 
prijedloge iznesu u formi inicijative u okviru tačke vijećnička pitanja i inicijative.
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sa 33. redovne sjednice Općinskog vijeća Lukavac, održane dana 29.11 2019.godine 
u sali Policijske uprave Lukavac. 

Sjednici je prisustvovalo 30 vijećnika. Odsutan je bio vijećnik Nedim Kurtić. Pored vijećnika 
sjednici su prisustvovali, sekretar Općinskog vijeća Izeta Bajrić, sekretar općine Enes Numanović, 

pomoćnici načelnika za upravu, 
privredu, mlade i BIZ Emir Kasumović, za civilnu zaštitu Edin Hamzić, za geodetske i imovinsko 
pravne poslove Osman Mahmutović, za privredu, lokalni razvoj i inspekcijske poslove Esad Suljić, 

c”, direktor JU RTL, predstavnici medija Televizije tuzlanskog kantona i  

Prije prelaska na rad, Predsjedavajući Općinskog vijeća je obavijestio vijećnike, da je vijećnica 
9.10.2019.godine, Općinskom vijeću 

dostavila obavijest da će u narednom periodu u Općinskom vijeću Lukavac djelovati kao samostalna 
vijećnica, te da su vijećnici Jakub Mahovkić i Dragan Todorović takođe obavijestili vijeće da istupaju 

a i da će ubuduće u Općinskom vijeću nastaviti djelovati kao samostalni 
vijećnici. Dana 30.10.2019.godine, naprijed imenovana vijećnica i vijećnici su Općinskom vijeću 
dostavili Odluku o formiranju Kluba vijećnika u Općinskom vijeću pod nazivom Klub samostalnih 
vijećnika te da je predsjednik novoformiranog kluba Jakub Mahovkić, a zamjenik Dragan Todorović. 

Predsjedavajući vijeća, vezano za prijedlog dnevnog reda je obavijestio vijećnike  
i 4. tačku predloženog dnevnog 

reda odnosno vijeću nije dostavljen na razmatranje Nacrt Budžeta općine Lukavac za 2020.godinu 
sa okvirnim planom za 2021. i 2022.godinu i Nacrt Odluke o izvršenju Budžeta općine Lukavac za 

dmetne tačke ne mogu biti dio dnevnog reda 33. sjednice 

da su u skladu sa članom 49. i 50. Poslovnika o radu Općinskog vijeća, za naknadno uvrštavanje u 
Dopuna Elaborata – Izvještajem o 

11/19 od 28.05.2019.godine 
matematičkog fakulteta u Tuzli i Prijedlog Odluke o cijenama parkiranja 

je otvorio raspravu o prijedlogu  izmjena i dopuna dnevnog reda  i dnevnom 

da se sa dnevnog reda skine 6. tačka 
odluke o  utvrđivanju vrijednosti boda komunalne naknade na području 

U okviru utvrđivanja dnevnog reda sjednice, vijećnik Hajrudin Hodžić je tražio da se dostavi 

r Mosorović je predložio da se u dnevni red sjednice po hitnom postupku uvrsti 
materijal koji je izuzetno važan za četiri pravna subjekta, a koji se odnosi na sporazum o izmirivanju 
međusobnom  dugovanja ii potraživanja između pravnih subjekata Općine Lukavac, JP „ Rad“ 

Predsjedavajući vijeća je predložio vijećnicima Admiru Mosoroviću i Hajrudinu Hodžiću da svoje 
itanja i inicijative. 
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U raspravi po tački dnevnog reda su učestvovali vijećnici Alen Nuhić i Jakub Mahovkić. 
 
Po zaključenoj raspravi predsjedavajući vijeća je dao na izjašnjavanje prijedloge za dopunu dnevnog 
reda kako slijedi: 
- Prijedlog da se u dnevni red uvrsti Dopuna Elaborata  Izvještajem o određivanju  visine naknade 
štete nanesene ribljem fondu broj: 06/12-11/19 od 28.05.2019. godine izrađen od strane Prirodno-
matematičkog fakulteta u Tuzli, koji je Općinsko vijeće jednoglasno usvojilo. 
- Prijedlog da se u dnevni red sjednice uvrsti prijedlog Odluke o cijenama parkiranja na području 
općine Lukavac broj: 02-02-1-10986/19 od 03.10.2019.godine, Općinsko vijeće nije usvojilo. 
 

     Nakon izjašnjavanja o prijedlozima za izmjene i dopune dnevnog reda predsjadavajući vijeća je za 
33. redovnu sjednicu predložio sledeći  

DNEVNI RED 
1. Razmatranje i usvajanje Izvoda iz zapisnika sa 32. redovne sjednice Općinskog vijeća Lukavac 

održane dana 15.10.2019.godine 
2. Razmatranje i usvajanje Izvještaj o izvršenju budžeta općine Lukavac za period 01.01.2019.g. 

do 30.09.2019.godina, 
3. Razmatranje i usvajanje Prijedloga Odluke o uslovima i načinu korištenja sredstava ostvarenih 

od zakupa poljoprivrednog  zemljišta u vlasništvu države, 
4. Razmatranje i usvajanje Prijedloga Odluke o nerazvrstanim cestama i ulicama na području 

općine Lukavac, 
5. Razmatranje i usvajanje prijedloga Rješenja o utvrđivanju javnog interesa  za regulaciju korita 

rijeke Jale broj 02-31-1-3685/19 od 04.11.2019.godine, 
6. Razmatranje i usvajanje prijedloga Rješenja o utvrđivanju javnog interesa  za rekonstrukciju  

raskrsnice na regionalnoj cesti R-471 Lukavac-Vijenac-Banovići  broj: 02-31-1550-3/19 od 
04.11.2019.godine, 

7. Razmatranje i usvajanje Izvještaj o stepenu realizacije zaključaka Općinskog vijeća vezano za 
problematiku zaštite okoliša na području općine Lukavac donesenih na 29. redovnoj sjednici 
Općinskog vijeća održanoj dana 29.05.2019.godine, 

8. Dopuna Elaborata – Izvještajem o određivanju  visine naknade štete nanesene ribljem fondu 
broj: 06/12-11/19 od 28.05.2019.godine, izrađen od strane Prirodno-matematičkog fakulteta u 
Tuzli. 

9. Vijećnička pitanja i inicijative 
- Izjašnjavanje o inicijativi vijećnika Adema Mahovkića vezano za smanjenje cijene grijanja u 

Lukavcu Gradu nakon otplate investicije za toplovod. 
 
Predsjedavajući vijeća je otvorio raspravu o prijedlogu dnevnog reda u cjelini te takođe upoznao 
vijećnike da je Kolegij općinskog vijeća zauzeo stav da se druga tačka dnevnog reda ne razmatra na 
tekućoj sjednici iz razloga što je materijal dostavljen kasno.  
Prijedlog da se sa dnevnog reda skine tačka 2. Razmatranje i usvajanje Izvještaj o izvršenju 
budžeta općine Lukavac za period 01.01.2019.g. do 30.09.2019.godina, Općinsko vijeće je sa 23 
glasa ZA, 4 glasa PROTIV i 1 glasom SUZDRŽAN, usvojilo. 
 
Po zaključenoj raspravi o prijedlogu dnevnog reda, Općinsko vijeće je sa 23 glasa ZA, 2 glasa 
PROTIV i  3  glasva SUZDRŽAN, usvojilo slijedeći  
 

DNEVNI RED 
1. Razmatranje i usvajanje Izvoda iz zapisnika sa 32. redovne sjednice Općinskog vijeća Lukavac 

održane dana 15.10.2019.godine, 
2. Razmatranje i usvajanje Prijedloga Odluke o uslovima i načinu korištenja sredstava ostvarenih od 

zakupa poljoprivrednog  zemljišta u vlasništvu države, 
3. Razmatranje i usvajanje Prijedloga Odluke o nerazvrstanim cestama i ulicama na području 

općine Lukavac, 
4. Razmatranje i usvajanje prijedloga Rješenja o utvrđivanju javnog interesa  za regulaciju korita 

rijeke Jale broj 02-31-1-3685/19 od 04.11.2019.godine, 
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5. Razmatranje i usvajanje prijedloga Rješenja o utvrđivanju javnog interesa  za rekonstrukciju  
raskrsnice na regionalnoj cesti R-471 Lukavac-Vijenac-Banovići broj: 02-31-1550-3/19 od 
04.11.2019.godine, 

6. Razmatranje i usvajanje Izvještaj o stepenu realizacije zaključaka Općinskog vijeća vezano za 
problematiku zaštite okoliša na području općine Lukavac donesenih na 29. redovnoj sjednici 
Općinskog vijeća održanoj dana 29.05.2019.godine, 

7. Dopuna Elaborata – Izvještajem o određivanju  visine naknade štete nanesene ribljem fondu broj: 
06/12-11/19 od 28.05.2019.godine izrađen od strane Prirodno-matematičkog fakulteta u Tuzli. 

8. Vijećnička pitanja i inicijative 
-  Izjašnjavanje o inicijativi vijećnika Adema Mahovkića vezano za smanjenje cijene grijanja u     

 Lukavc Gradu nakon otplate investicije za toplovod. 
 
PRVA TAČKA DNEVNOG REDA 
Razmatranje i usvajanje Izvoda iz zapisnika sa 32. redovne sjednice Općinskog vijeća Lukavac 
održane dana 15.10.2019. godine 
 
Vijećnik Hasan Ibrakić je tražio pojašnjenje zašto u Izvodu iz zapisnika nisu unešena pojedinačna 
izjašnjavanja vijećnika  uz naznaku pripadnosti političkom subjektu kako je tražio na predhodnoj 
sjednici. 
Sekretar Oćinskog vijeća je dala traženo pojašnjene. 
 Predsjedavajući općinskog vijećaj je dao na izjašnjavanje prijedlog da se u Izvod iz zapisnika unose 
pojedinačna izjašnjavanja vijećnika po zahtjevu klubova kao i pripadnost vijećnika političkom 
subjektu, koji sa 6 glasova ZA, 7 glasova PROTIV i 14 glasova SUZDRŽAN, Općinsko vijeće nije 
usvojilo. 
 
Po zaključenoj raspravi Općinsko vijeće je sa 25 glasova ZA, bez glasova PROTIV i 3 glasa 
SUZDRŽAN, usvojilo slijedeći  

ZAKLJUČAK 
Usvaja se Izvod iz zapisnika sa 32. redovne sjednice Općinskog vijeća Lukavac, održane dana 
15.10.2019.godine, bez primjedbi.  
 
DRUGA TAČKA DNEVNOG REDA 
Razmatranje i usvajanje Prijedloga Odluke o uslovima i načinu korištenja sredstava ostvarenih od 
zakupa poljoprivrednog  zemljišta u vlasništvu države 
 
Uvodne napomene po materijalu je dao pomoćnik načelnika za privredu, lokalni razvoj i inspekcijske 
poslove, Esad Suljić. 
Predsjednik kluba vijećnika  SDP-a Adem Mahovkić je u ime kluba predložio da se  sredstva koja 
nadležno ministarstvo doznači općini po osnovu zakupa poljoprivrednog zemljišta, koristi za 
uređenje poljoprivrednog zemljišta u vlasništvu Općine, a ne privatnih zemljišta kako je u odluci 
predloženo te da se brišu član 3. i 4. Odluke. 
Pomoćnik Načelnika je kazao da prijedlog kluba vijećnika SDP-a nije u skladu sa pravilnikom koji 
reguliše način trošenja sredstava prikupljenih od zakupa poljoprivrednog zemljišta i da je član 4. 
Prijedloga odluke čije se brisanje predlaže prepisan iz pravilnika. 
Predsjednik kluba vijećnika  Adem Mahovkić je konstatovao da je i sam pomoćnik pročitao da se 
sredstva koriste prioritetno za uređenje poljoprivrednog zemljišta u vlasništvu države te tražio da se 
vijeće izjasni o prijedlogu kluba vijećnika SDP-a. 
Vijećnik Jakub Mahovkić je predložio da se član 3. izmijeni i glasi ,,osim korištenja sredstava za 
uređnje zemljišta u općinskom vlasništvu, korisnici sredstava mogu biti fizička i pravna lica uz 
nastavak postojećeg teksta a član 4.da se promijeni da na način da općinska nadležna služba može 
svake godine objaviti poziv. Predloženom izmjenom bi se pružila mogućnost uređenja i državnog i 
privatnog poljoprivrednog zemljišta. 
Predlagač materijala nije prihvatio predložene izmjene odluke. 
Po zaključenoj raspravi Pedsjedavajući vijeća je dao na izjašnjavanje 
- prijedlog kluba vijećnika SDP-a da se briše član 3. i 4. Prijedloga odluke, a da se definiše da će se 
sredstva od zakupa poljoprivrednog zemljišta koristiti za uređenje poljoprivrednog zemljišta u 
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vlasništvu općine, koji Općinsko vijeće sa 4 glasa ZA, 11 glasova PROTIV i 7 glasova SUZDRŽAN, 
nije usvojilo.; 
- prijedlog  vijećnika Jakuba Mahovkića da se član 3. Prijedloga odluke izmijeni i glasi ,,osim 
korištenja sredstava za uređnje zemljišta u općinskom vlasništvu, korisnici sredstava mogu biti 
fizička i pravna lica uz nastavak postojećeg teksta a član 4. da se promijeni na način da općinska 
nadležna služba može svake godine objaviti poziv, koji Općinsko vijeće sa 3 glasa ZA, 10 glasova 
PROTIV i 13 glasova SUZDRŽAN, nije usvojilo; 
- prijedlog Odluke o uslovima i načinu korištenja sredstava ostvarenih od zakupa poljoprivrednog  
zemljišta u vlasništvu države, koju je Općinsko vijeće sa 23 glasa ZA, bez glasova PROTIV i 4 
glasa SUZDRŽAN, donijelo.   
 
TREĆA TAČKA DNEVNOG REDA 
Razmatranje i usvajanje Prijedloga Odluke o nerazvrstanim cestama i ulicama na području općine 
Lukavac 
 
Uvodnih napomena po materijalu nije bilo  niti je vođena rasprava o istom, te je Općinsko vijeće 
jednoglasno donijelo Odluku o nerazvrstanim cestama i ulicama na području općine Lukavac 
 
ČETVRTA TAČKA DNEVNOG REDA 
Razmatranje i usvajanje prijedloga Rješenja o utvrđivanju javnog interesa  za regulaciju korita rijeke 
Jale broj 02-31-1-3685/19 od 04.11.2019.godine 
 
Uvodnih napomena po materijalu nije bilo.  
Predsjedavajući Općinskog viijeća je upoznao vijećnike da je Kolegij općinskog vijeća imao 
primjedbe na prijedlog rješenja koji se razmatra i da su sa Općinskom pravobraniteljicom 
usaglašene korekcije prijedloga rješenja. 
Pravobraniteljica Općine Lukavac, Jasminka Smajlović je pojasnila vijećnicima razloge zbog kojih je 
Kolegij općinskog vijeća imao primjedbe na prijedlog rješenja, konstatovala da je sa pomoćnkom 
načelnika za geodetske i imovinsko pravne poslove usaglasila korekcije koje predlaže kako slijedi  

- U tački 1. Prijedloga rješenje  iza riječi “eksproprijaciji” dodaje se riječ “dijela”; 
- U istoj tački u alineji 1 i 2 brišu se riječi “dio”: 
- U tački 3. iza riječi “Rješenja” umjesto tačke staviti zarez i upisati tekst “u skladu sa 

Elaboratom eksproprijacije za regulisanje korita rijeke Jale broj: 03-31-1-4699-1/19 od 
22.10.2019. godine. 
 

U raspravi po tački dnevnog reda je učestvovao vijećnik Admir Mosorović. 
 
Po zaključenoj raspravi, Predsjedavajući Općinskog vijeća je dao na izjašnjavanje prijedlog rješenja 
uz prijedlog Općinskog pravobranilaštva, po kojem je Općinsko vijeće jednoglasno usvojilo slijedeći   
 

ZAKLJUČAK 
Donosi se Rješenje o utvrđivanju javnog interesa  za regulaciju korita rijeke Jale broj 02-31-1-
3685/19 od 04.11.2019.godine uz slijedeće izmjene i dopune : 

 U tački 1. Prijedloga Rješenje  iza riječi “eksproprijaciji” dodaje se riječ “dijela”; 
 U istoj tački u alineji 1 i 2 brišu se riječi “dio”: 
 U tački 3. iza riječi “Rješenja” umjesto tačke staviti zarez i upisati tekst “u skladu sa 

Elaboratom eksproprijacije za regulisanje korita rijeke Jale broj: 03-31-1-4699-1/19 od 
22.10.2019. godine. 

 
                                                               
PETA TAČKA DNEVNOG REDA 
Razmatranje i usvajanje prijedloga Rješenja o utvrđivanju javnog interesa  za rekonstrukciju  
raskrsnice na regionalnoj cesti R-471 Lukavac-Vijenac-Banovići  broj: 02-31-1550-3/19 od 
04.11.2019.godine 
 
Uvodnih napomena po materijalu nije bilo. 
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Vijećnik Jakub Mahovkić je predložio da se prilikom rekonstrukcije raskrsnice vodi računa da se ne 
ugrozi bara Mosorovac kao i infrastruktura privrednih subjekata koji se nalaze u neposrednoj blizini. 
 
Po zaključenoj raspravi Predsjedavajući općinskog vijeća je dao na izjašnjavanje prijedlog rješenja 
uz sugestiju vijećnika Jakuba Mahovkića, po kojem je Općinsko vijeće je jednoglasno usvojilo 
slijedeći  

ZAKLJUČAK 
Donosi se Rješenje o utvrđivanju javnog interesa  za rekonstrukciju  raskrsnice na regionalnoj cesti 
R-471 Lukavac-Vijenac-Banovići broj: 02-31-1550-3/19 od 04.11.2019. godine, uz sugestiju: 

 Da se prilikom rekonstrukcije raskrsnice vodi računa da se ne ugrozi bara Mosorovac kao i 
infrastruktura privrednih subjekata koji se nalaze u neposrednoj blizini. 

 
ŠESTA TAČKA DNEVNOG REDA 
Razmatranje i usvajanje Izvještaj o stepenu realizacije zaključaka Općinskog vijeća vezano za 
problematiku zaštite okoliša na području općine Lukavac donesenih na 29. redovnoj sjednici 
Općinskog vijeća održanoj dana 29.05.2019.godine 
 
U raspravi po tački dnevnog reda su učestvovali vijećnici Hasan Ibrakić koji je tražio da se podnesu 
izvještaji o utrošku sredstava za uklanjanje divljih deponija od strane MZ i udruženja kojima su 
sredstva dodijeljena te da se navedu kriteriji po kojima su sredstva dodjeljuju za ovu namjenu. 
Vijećnik Alen Nuhić je tražio da se da informacija o statusu inicijative vezano za izmjenu Zakona o  
fondu za zaštitu okoliša i Zakona o vodama te uputio primjedbu na stav nadležnog ministarstva po 
pitanju zahtjeva Općinskog vijeća za nabavku mjernih stanica, te predložio da se na odgovarajući 
način odreaguje na takav stav. 
Vijećnik Adem Mahovkić je predložio da se materijal vrati na doradu i da se vijeću dostavi izvještaj o 
realizaciji pojedinačno svakog zaključka koje je vijeće usvojilo, radi preduzimanja daljih aktivnosti u 
cilju realizacije usvojenih zaključaka. 
Vijećnik Alen Nuhić je konstatovao da  materijal ne treba vratiti na doradu već da se vodi dalja 
rasprava, predložio  da se u okviru tačke dnevnog reda usvoji zaključak da se u nacrtu budžeta 
planiraju sredstva za izradu Strategije zaštite  okoliša na području općine Lukavac. 
Vijećnik Jakub Mahovkić je predložio da se materijal vrati na doradu, da se isti dopuni dodatnim 
informacijama neophodnim za preduzimanje daljih aktivnosti, da se prema nadležnom ministarstvu 
uputi protestna nota zbog stava da ne planira nabavku tražene mjerne stanice za potrebe općine 
Lukavac, da se ostavi rok od mjesec dana za realizaciju sporazuma o nabavci mjerne stanice u 
okviru implementaciju člana člana 99. i 100. Zakona o zaštiti okoliša . 
 U raspravi po tački dnevnog reda je učestvovao vijećnik Jakub Mahovkić, Alen Nuhić, Admir 
Mosorović, Adem Mahovkić, predstavnik udruženja Forum za zaštitu okoliša Lukavac,  
 
Po zaključenoj raspravi Predsjedavajući općinskog vijeća je predložio, a Općinsko vijeće 
jednoglasno usvojilo slijedeći  

ZAKLJUČAK 
Vraća se na doradu Izvještaj o stepenu realizacije zaključaka Općinskog vijeća vezano za 
problematiku zaštite okoliša na području općine Lukavac donesenih na 29. redovnoj sjednici 
Općinskog vijeća održanoj dana 29.05.2019.godine uz slijedeće: 

 Zadužuje se Služba za urbanizam, prostorno uređenje i zaštitu okoliša da se očituje o 
stepenu i načinu realizacije  zaključak Općinskog vijeća sa 29. redovne  sjednice održane 
dana 29.05.2019. godine, usvojenim u okviru razmatranja problematike zaštite okoliša na 
području općine Lukavac; 

 Da se u Nacrtu - Prijedlogu Budžeta Općine Lukavac za 2020. godinu planira minimalno 
50.000 KM na ime ekologije  ( nabavka odgovarajuće opreme, izrada Strategije ili nabavka 
mjerne stanice i sl.); 

 Da nadležna Služba uputi prigovor  Ministarstvu prostornog uređenja i zaštite okloiša TK, 
vezano za izneseni stav po pitanju nabavke nove mjerne stanice za potrebe općine Lukavac. 
 
 
 

SEDMA TAČKA DNEVNOG REDA 
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Dopuna Elaborata – Izvještaj o određivanju  visine naknade štete nanesene ribljem fondu broj: 
06/12-11/19 od 28.05.2019.godine izrađen od strane Prirodno-matematičkog fakulteta u Tuzli 
 
Uvodnih napomena po materijalu nije bilo niti je vođena rasprava o istom.  
Po zaključenoj raspravi Općinsko vijeće je jednoglasno usvojilo slijedeći  
 

ZAKLJUČAK 
Usvaja se dopuna Elaborata o procjeni šteta uzrokovanih tehničko-tehnološkom nesrećom na 
području općine Lukavac nastaloj usljed rušenja taložnice broj 4 „Bijelo more“, Izvještajem o 
određivanju visine naknade štete nanesene ribljem fondu broj: 06/12-11/19 od 28.05.2019.godine 
izrađen od strane Prirodno-matematičkog  fakulteta u Tuzli. 
 
 
OSMA  TAČKA DNEVNOG REDA 
Vijećnička pitanja i inicijative 
-Izjašnjavanje o inicijativi vijećnika Adema Mahovkića vezano za smanjenje cijene grijanja u Lukavc 
Gradu nakon otplate investicije za toplovod. 
 
Vijećnik Adem Mahovkić je upoznao vijećnike sa inicjativom za smanjenje cijene grijanja u Lukavc 
Gradu nakon otplate investicije za toplovod i tražio da se viijeće izjasni o inicijativi da cijena grijanja 
bude kao u općini Tuzla. 
Predsjednik Kluba vijećnika SDA Ermin Jusufović je vezano za smanjenje cijene grijanja obavijestio 
vijećnike da su uskraćeni za dokument koji je dostavljen od strane JP „Rad“ Lukavac, koji je upućen 
Općinskom vijeću i u kojem su navedeni razlozi zbog kojih se ne može smanjiti cijena grijanja te 
pročitao pomenuti akt broj: 02-10-3548/19. U ime kluba vijećnika SDA, a imajući  vidu da pomenuti 
akt nije uzet u obzir prilikom dostave mišljenja nadležne službe po inicijativi za smanjenje cijene 
grijanja, predložio je da se izjašnjavanje po inicijativi odloži za narednu sjednicu, a da služba uzme u 
obzir akt JP Rad Lukavac i dostavi dopunsko mišljenje po inicijativi. 
 
U raspravi koja je uslijedila učestvovali su vijećnici Adem Mahovkić, Alen Nuhić, Jakub Mahovkić i 
Mihad Sakić. 
Nakon pauze koju je Predsjedavajući vijeća dao radi usaglašavanja stavova po tački dnevnog reda, 
predsjednik kluba vijećnika SDP-a Adem Mahovkić je iznio stav kluba, da podržava prijedlog kluba 
vijećnika SDA, da se izjašnavanje po inicijativi za smanjenje cijene grijanja odgodi za sledeću 
redovnu sjednicu s tima da se nadležna služba izjasni o aktu JP Rad Lukavac koji je prezentovan 
vijećnicima, da se služba za finansije izjasni da li općina ima dugovanja prema JP Rad Lukavac te 
da služba za stambeno komunalne poslove dostavi mišljenje vezano za potrebu smanjenja cijene 
grijanja. 
 
Predsjedavajući vijeća je imajući u vidu rasprave po tački dnevnog reda predložio  da se zadužii  
Služba za investicije, komunalno-stambene i poslove mjesnih zajednica i JP „Rad“ Lukavac da 
pripreme radni materijal koji će na osnovu izvršene kalkulacije sadržavati sve potrebne parametre 
koji utiču na određivanje cijene grijanja i isti ponude Općinskom vijeću na razmatranje i usvajanje, 
koji sa    
 
Po zaključenoj raspravi Predsjedavajući vijeća je dao na izjašnjavanje  
- prijedlog Kluba vijećnika SDP-a da se izjašnavanje po inicijativi za smanjenje cijene grijanja 
odgodi za sledeću redovnu sjednicu s tima da se nadležna služba izjasni o aktu JP Rad Lukavac koji 
je prezentovan vijećnicima, da se služba za finansije izjasni da li općina ima dugovanja prema JP 
Rad Lukavac te da služba za stambeno komunalne poslove dostavi mišljenje vezano za potrebu 
smanjenja cijene grijanja, koji Općinsko vijeće sa 5 glasova ZA, bez glasova PROTIV i 23 glasa 
SUZDRŽAN, nije usvojilo; 
- prijedlog da se zadužii  Služba za investicije, komunalno-stambene i poslove mjesnih zajednica i 
JP „Rad“ Lukavac da pripreme radni materijal koji će na osnovu izvršene kalkulacije sadržavati sve 
potrebne parametre koji utiču na određivanje cijene grijanja i isti ponude Općinskom vijeću na 
razmatranje i usvajanje, po kojem je Općinsko vijeće sa 23 glasa ZA, bez glasova PROTIV i 6 
glasova SUZDRŽAN, usvojilo slijedeći   
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ZAKLJUČAK 
Zadužuju se Služba za investicije, komunalno-stambene i poslove mjesnih zajednica i JP „Rad“ 
Lukavac da pripreme radni materijal koji će na osnovu izvršene kalkulacije sadržavati sve potrebne 
parametre koji utiču na određivanje cijene grijanja i isti ponude Općinskom vijeću na razmatranje i 
usvajanje.   
 
-Predsjedavajući  vijeća je dao na izjašnjavanje inicijativu vijećnika  Hajrudina Hodžić  da se dostavi 
informacija o problematici funkcionisanja sedmične pijace u Lukavcu, po kojoj je Općinsko vijeće  
jednoglasno usvojilo slijedeći  

                                                   ZAKLJUČAK 

Općinsko vijeće zadužuje JP „Rad“ Lukavac d.o.o da dostavi informaciju o problematici 
održavanja sedmične pijace u Lukavcu. 
 
Vijećnik Admir Mosorović je povukao inicijativu da se da saglasnost  na sporazum o izmirivanju 
međusobnih dugovanja i potraživanja između pravnih subjekata Općine Lukavac, JP „Rad“ Lukavac, 
JU „ Centar za kulturu“   i  „Global ispat Koksna industrija   d.o.o.“, obzirom da predloženainicijativa 
nije uvrštena po hitnom postupku kao tačka dnevnog reda kako je na početku sjednice prelagana. 
Pomoćnik načelnika za budžet i finansije Zuhdija Hrvatović je dao pojašnjenje vezano za inicijativu o 
zaključenju sporazuma o izmirivanju međusobnom dugovanja i potraživanja između pravnih 
subjekata Općine Lukavac, JP „Rad“ Lukavac, JU „Centar za kulturu“ i „Global ispat Koksna 
industrija   d.o.o.“ 
Vijećnik Jakub Mahovkić je pokrenuo inicijativu da Općinsko vijeće da saglasnost da se pokrene 
postupak zaključivanja sporazuma o međusobnom izmirivanju obaveza između pravnih subjekata 
Općine Lukavac, JP „Rad“ Lukavac, JU „Centar za kulturu“ i „Global ispat Koksna industrija  d.o.o.“, 
po kojoj je Općinsko vijeće sa 26 glasova ZA, bez glasova PROTIV i 2 glasa SUZDRŽAN, 
usvojilo slijedeći  

ZAKLJUČAK 
Općinsko vijeće daje saglasnost za pokretanje  postupaka zaključivanja  sporazuma o 
međusobnom izmirivanju obaveza između  pravnih subjekata Općine Lukavac, JP „ Rad“ 
Lukavac, JU „ Centar za kulturu“   i  „Global ispat Koksna industrija  d.o.o. 
 
Vijećnica Jasminka Memić je u ime kluba vijećnika SBB-a pokrenula inicijativu za formiranje novog 
radnog tijela i to Komisije za upravljanje lokalnim razvojem, što je jedna od obaveza koje su nam 
proistekle iz Strategije razvoja općine Lukavac, a u čijoj su izradi učestvovali predstavnici ovog tijela 
i koju je Općinsko vijeće jednoglasno usvojilo, a čija nadležnost bi bila: 

- razmatra nacrta i prijedlog strategije razvoja JLS i dostavlja OV mišljenje o dokumentu 
strategije; 

- razmatra nacrt/prijedlog plana implementacije strategije (1+2) i dostavlja OV mišljenje o 
planu; 

- razmatra nacrt/prijedlog drugih razvojnih dokumenata (strategija, planova, politika od značaja 
za razvoj JLS) i dostavlja OV mišljenje o njihovoj usklađenosti sa strategijom razvoja; 

- razmatra izvještaje o realizaciji strategije razvoja i drugih razvojnih dokumenata i dostavlja 
OV mišljenje o izvještajima; 

- može da pokrene inicijativu za izradu i revidiranje strategije razvoja i drugih razvojnih 
dokumenata sa odgovarajućim planom implementacije; 

- može da pokrene inicijativu za izradu i razmatranje izvještaja o realizaciji strategije razvoja i 
drugih razvojnih dokumenata; 

- može da pokrene inicijativu za zakazivanje tematske sjednice OV posvećene razvoju JLS; 
- vrši i druge poslove iz oblasti planiranja i upravljanja razvojem JLS po odlukama i 

zaključcima OV.   
 
Predsjedavajući Općinskog vijeća je dao na izjašnjavanje inicijativu kluba vijećnika SBB-a te je 
Općinsko vijeće jednoglasno usvojiko slijedeći  
 

ZAKLJUČAK 
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      Općinsko vijeće usvaja  inicijativu za formiranje novog radnog tijela i to Komisije za 
upravljanje lokalnim razvojem, što je jedna od obaveza koje su  proistekle iz Strategije 
razvoja općine Lukavac, a u čijoj su izradi učestvovali predstavnici ovog tijela i koju je 
Općinsko vijeće jednoglasno usvojilo, a čija nadležnost bi bila: 

- razmatra nacrta i prijedlog strategije razvoja JLS i dostavlja OV mišljenje o 
dokumentu strategije; 

- razmatra nacrt/prijedlog plana implementacije strategije (1+2) i dostavlja OV 
mišljenje o planu; 

- razmatra nacrt/prijedlog drugih razvojnih dokumenata (strategija, planova, politika od 
značaja za razvoj JLS) i dostavlja OV mišljenje o njihovoj usklađenosti sa strategijom 
razvoja; 

- razmatra izvještaje o realizaciji strategije razvoja i drugih razvojnih dokumenata i 
dostavlja OV mišljenje o izvještajima; 

- može da pokrene inicijativu za izradu i revidiranje strategije razvoja i drugih razvojnih 
dokumenata sa odgovarajućim planom implementacije; 

- može da pokrene inicijativu za izradu i razmatranje izvještaja o realizaciji strategije 
razvoja i drugih razvojnih dokumenata; 

- može da pokrene inicijativu za zakazivanje tematske sjednice OV posvećene razvoju 
JLS; 

- vrši i druge poslove iz oblasti planiranja i upravljanja razvojem JLS po odlukama i 
zaključcima OV.   

              
 
   Vijećnici Zijad Mašić i Mihad Sakić, u ime građana koji su nastanjeni na području mjesne zajednice 
Lukavac Grad su pokrenuli i tražili izjašnjavanje o sledećoj vijećničkoj inicijativi: 
 
Duži vremenski period nastojimo da se izborimo za mogućnost priključenja naših stambenih jedinica 
na vrelovod sistema centralnog grijanja u gradu Lukavcu. Mi smo stanovnici ulica Alekse Šantića, 
Omladinska, Milerova i prva ulica. Ove ulice su najstarije ulice na području grada Lukavca. Veliki 
broj zgrada je izgrađen još za vrijeme Austro-Ugarske vlasti. Većina kuća su privatno vlasništvo i 
nastale su s početka 60-tih godina 20-og vijeka. Naše stambene jedinice nalaze se u neposrednoj 
blizini Fabrike cementa Lukavac i Fabrike sode Lukavac. Mi trpimo najveće oblike svih vrsta 
zagađenja, što se, prije svega, odnosi na naše zdravlje. Stupili smo u kontakt sa direktorima i 
vlasnicima pomenutih fabrika, te smo dobili usmenu saglasnost da su i oni voljni finansijski pomoći 
priključivanju naših kuća i stanova na sistem centralnog grijanja. Molimo Vas da prilikom usvajanja 
Budžeta za 2020.godinu planirate sredstva za izradu projektne dokumentacije, te za obezbjeđenje 
drugih potrebnih investicija koje bi omogućile da i mi konačno u svojim stanovima i kućama imamo 
centralno grijanje. Više decenija nam je općinska vlast to obećavala ali ništa od toga do sada nije 
ispoštovano. Napominjemo da smo i mi, pored naših skromnih primanja, voljni učestvovati sa 
određenim novčanim sredstvima u ovoj akciji koja je važna ne samo za nas nego za cijeli grad 
Lukavac. 
Ova inicijativa upućuje se Općinskom vijeću i Načelniku općine Lukavac dr. Edinu Deliću. Uz 
inicijativu  prilažemo i spisak potpisnika teksta inicijative. Osoba za kontakt u pomenutoj grupi 
građana je Abdulah-Avdo Duraković (tel. 035/557-042).  
 
Predsjedavajući Općinskog vijeća je dao na izjašnjavanje naprijed iznesenu inicijativu vjećnika 
Zijada Mašića i Mihada Sakića, po kojoj je Općinsko vijeće jednoglasno usvojilo slijedeći  
 

ZAKLJUČAK 
Općinsko vijeće usvaja  inicijativu  da se u budžetu Općine Lukavac za 2020. godinu, planiraju 
sredstva za izradu projektne dokumentacije i obezbjeđenje drugih potrebnih investicija koje bi 
omogućile građanima najstarijih ulica na području grada Lukavca, ulice  Alekse Šantića, 
Omladinska, Milerova i Prva ulica,  priključenje stambenih jedinica na sistem centralnog grijanja. 
 
Vijećnici  Zijad Mašić i Mihad Sakić postavili su slijedeće viječničko pitanje  
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Kada će nadležna služba općine Lukavac ili nadležni službenik za bazbijednost saobraćaja obići 
stari most Da li će i kada vlast u općini Lukavac odgovornije pristupiti rješavanju problematike 
vezane za stari most na rijeci Spreči u Puračiću? Naša općina kaže da nema novca. Takođe, općina 
Lukavac daje pojašnjenje da će nekada dionica puta Podšići-Puračić biti stavljena u nadležnost 
Kantonalne direkcije za ceste, pa će ova tj. Direkcija, nekad nešto poraditi na ovom pitanju. No, dok 
sve to ne bude, tražim od Načelnika općine Lukavac i Općinskog vijeća Lukavac, da preduzmu, uz 
pomoć odgovarajućih stručnjaka, plan zaštite starog mosta na rijeci Spreči i da nadležna institucija 
da stručno i pisano mišljenje o tome da li je ovaj most siguran za odvijanje transporta preko istog. 
Podsjećam, asfaltna podloga na mostu sastoji se od mnoštva rupa koje podsjećaju na terene na 
nekim drugim planetama. Zaštitne ograde prije stupanja na most ni sa jednog smjera nema. Na 
snazi je odvijanje zimskog režima saobraćaja. Kako dalje gospodo i drugovi? Zašto se ovo pitanje 
zaobilazi više od 10 godina? 
 
Vijećnik Adem Mahovkić je pročitao mišljenje  nadležne službe vezano za inicijativu da se Jezero 
Bistarac koristi za snabdijevanje građana pitkom vodom grada  Lukavca i prigradskih naselja u 
slučaju nestanka vode te nezadovoljan datim mišljenjem ponovo je pokrenuo i tražio izjašnjavanje o 
inicijativi za  konačno riješavanje  pitanja snabdijevanja pitkom vodom građana u Lukavcu Gradu i 
prigradskim mjesnim zajednicama na način: 

 Da se jezero Bistarac, voda iz Toplica i bunari koriste za snabdijevanje pitkom vodom 
Lukavca Grada i prigradskih mjesnih zajednica, 

 Da se fabrika pitke vode gradi kod jezera Bistarac ili kod bazena Doložaj, tako da se voda za 
piće slobodnim padom distribuira građanima. 

                                                                                      
Predsjedavajući Općinskog vijeća je dao na izjašnjavanje naprijed iznesenu inicijativu kluba 
vijećnika SDP-a, po kojoj je Općinsko vijeće jednoglasno usvojilo slijedeći  
 

ZAKLJUČAK 
Općinsko vijeće usvaja inicijativu za  konačno riješavanje  pitanja snabdijevanja pitkom vodom 
građana u Lukavcu Gradu i prigradskim mjesnim zajednicama na način: 

 Da se jezero Bistarac, voda iz Toplica i bunari koriste za snabdijevanje pitkom vodom 
Lukavca Grada i prigradskih mjesnih zajednica.. 

 Da se fabrika pitke vode gradi kod jezera Bistarac ili kod bazena Doložaj, tako da se voda za 
piće slobodnim padom distribuira građanima. 

                                                                                      
   Vijećnik Almir Sakić je podnio urgenciju za hitnu realizaciju vijećničke inicijative koja se 
odnosila na sanaciju mosta u MZ Gnojnica, pored džamije, a prema zaseoku Hanići. 
Vijećnička inicijativa bila je upućena Službi za investicije, komunalno-stambene i poslove 
mjesnih zajednica i Službi civilne zaštite u smislu procjene oštećenja mosta i realizacije 
sanacije istog.  
                                                                                               

   Vijećnik Hajrudin Hodžić je u okviru vijećničkih pitanja i inicijativa tražio  od nadležne 
općinske službe da do naredne sjednice Općinskog vijeća 

-  dostavi podatke za sve mjesne zajednice - koliko je utrošeno novčanih sredstava u 

infrastrukturne projekte u prethodne 3 godine. Molim da se u tabelarnom pregledu 

dostave podaci za svaku mjesnu zajednicu po visini iznosa novčanih sredstava 

uloženih u infrastrukturne projekte. 

-  dostavi podatke koliko je novčanih sredstava dodijeljeno nevladinim organizacijama i 
udruženjima građana u prethodne 3 godine. Molim da se u tabelarnom pregledu 
dostave podaci za sve nevladine organizacije i udruženja građana po visini iznosa 
dodijeljenih novčanih sredstava. 
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Tonski snimak sjednice sastavni je dio izvoda iz zapisnika sa 33. redovne sjednice 
Općinskog vijeća Lukavac. 
 
 
 
      Sekretar                                                                                        Predsjedavajući                                                                                 
 Općinskog vijeća                                                                              Općinskog vijeća                                                                       
                                                                                                                                      
Izeta Bajrić, dip pravnik                                                      Mehmed Suljić, dipl.ing.mašinstva                           



 
 

Bosna i Hercegovina 
Federacija Bosne i Hercegovine

Tuzlanski kanton 
OPĆINA LUKAVAC 
OPĆINSKO VIJEĆE 

 
 
Broj: 01-02-13892/19 
Lukavac, 09.12.2019.godine 
 

 
sa Vanredne sjednice Općinskog vijeća Lukavac

početkom u

     
 
Sjednici je prisustvovalo 30 vijećnik
sjednici su prisustvovali sekretar 
sektetar Opcine Enes Numanović,
Općinski pravobranilac Jasminka Smajlović,
Sadija Osmanović, pomoćnici O
privredu, lokalni razvoj i inspekcijske poslove Esad Suljić, za zajedničke poslove Jasminka 
Dugonjić, za upravu, društvene djelatnosti i mlade 
stambene poslove i poslove MZ
imovinsko pravne poslove Osman Mahmutović, 
Televizije Tuzlanskog kantona. 

Predsjedavajući Općinskog vijeća je upoznao prisutne vijećnike da je na 
a u vezi sa članom 48. stav (5) 
Lukavac“, broj: 5/06, 2/09 i 5/09), 
sjednice Općinskog vijeća u okviru kojeg je predložio da se na vanrednoj sjedni
Budžeta općine Lukavac za 2020.godinu sa okvirnim planom budžeta za 2021. i 2022.godinu i 
Nacrt Odluke o izvršenju Budžeta općine Lukavac za 2020.godinu, 
tačku dostavljen vijećnicima u elektronskoj 
 
Za vanrednu sjednicu Općinskog vijeća Lukavac
vijeće bez rasprave jednoglasno usvojilo slijedeći 

1. Razmatranje i utvrđivanje 
planom budžeta za 2021. i 2022.godinu

2. Razmatranje i utvrđivanje
2020.godinu 

        

PRVA TAČKA DNEVNOG REDA
Razmatranje i utvrđivanje Nacrta Budžeta općine Lukavac za 
budžeta za 2021. i 2022.godinu 
        

Uvodne napomene po materijalu

promptnoj organizaciji sjednice, te u kratkim crtama prezentirao vijećnicima Nacrt Budžeta, 

navodeći da je Nacrt Budžeta općine Lukavac za 2020.godinu planiran u visini od oko 26,6 miliona 

KM, međutim realan Budžet je oko 17,2 miliona KM, a ostalo su investicije koje su u toku. U 

strukturi Budžeta oko 3,3 miliona KM su 

Federacija Bosne i Hercegovine 

 

Босна и Херцеговина
Федерација Босне и Херцеговине

Тузлански кантон
ОПЋИНА ЛУКАВАЦ

ОПЋИНСКО ВИЈЕЋЕ

IZVOD IZ ZAPISNIKA 

Općinskog vijeća Lukavac, održane dana 09.12
početkom u 09,00 sati u sali Policijske uprave Lukavac.

vijećnika. Odsutan je bio vijećnik Emir Imamović.
sekretar Općinskog vijeća Izeta Bajrić, Općinski načelnik Edin Delić, 

cine Enes Numanović, savjetnici Općinskog načelnika Jozo Tunjić
pćinski pravobranilac Jasminka Smajlović, rukovodilac Stručne službe Općinskog načelnika 

Općinskog načelnika za Budžet i finansije 
privredu, lokalni razvoj i inspekcijske poslove Esad Suljić, za zajedničke poslove Jasminka 
Dugonjić, za upravu, društvene djelatnosti i mlade Emir Kasumović, za investicije, komunalo 
stambene poslove i poslove MZ Mirela Bubić, poslove civilne zaštite Edin Hamzić

Osman Mahmutović, predstavnici  medija Radio t

 
Predsjedavajući Općinskog vijeća je upoznao prisutne vijećnike da je na osnovu člana 47. stav 

 Poslovnika o radu Općinskog vijeća Lukavac 
Lukavac“, broj: 5/06, 2/09 i 5/09), Općinski načelnik uputio zahtjev za održavanje vanredne 

u okviru kojeg je predložio da se na vanrednoj sjedni
Budžeta općine Lukavac za 2020.godinu sa okvirnim planom budžeta za 2021. i 2022.godinu i 
Nacrt Odluke o izvršenju Budžeta općine Lukavac za 2020.godinu, te da je materijal za predloženu 

ećnicima u elektronskoj i fizičkoj formi, u petak 06.12.2019.godine

Za vanrednu sjednicu Općinskog vijeća Lukavac, Predsjedavajući vijeća je predložio, a Općinsko 
vijeće bez rasprave jednoglasno usvojilo slijedeći  

 

DNEVNI RED  

i utvrđivanje Nacrta Budžeta općine Lukavac za 2020.godinu sa okvirnim 
planom budžeta za 2021. i 2022.godinu 
Razmatranje i utvrđivanje Nacrta Odluke o izvršenju Budžeta općine Lukavac za 

PRVA TAČKA DNEVNOG REDA 
Nacrta Budžeta općine Lukavac za 2020.godinu sa okvirnim planom 

 

Uvodne napomene po materijalu je dao Načelnik općine Lukavac Edin Delić

promptnoj organizaciji sjednice, te u kratkim crtama prezentirao vijećnicima Nacrt Budžeta, 

je Nacrt Budžeta općine Lukavac za 2020.godinu planiran u visini od oko 26,6 miliona 

međutim realan Budžet je oko 17,2 miliona KM, a ostalo su investicije koje su u toku. U 

strukturi Budžeta oko 3,3 miliona KM su nerealizovana sredstva iz prethodne godine (tzv. 
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Босна и Херцеговина 
Федерација Босне и Херцеговине 

Тузлански кантон 
ОПЋИНА ЛУКАВАЦ 

ОПЋИНСКО ВИЈЕЋЕ 

2.2019.godine sa 
u sali Policijske uprave Lukavac. 

Emir Imamović. Pored vijećnika 
Općinski načelnik Edin Delić, 

skog načelnika Jozo Tunjić i Sead Suljić, 
rukovodilac Stručne službe Općinskog načelnika 

za Budžet i finansije Zuhdija Hrvatović, za 
privredu, lokalni razvoj i inspekcijske poslove Esad Suljić, za zajedničke poslove Jasminka 

za investicije, komunalo 
din Hamzić, geodetske i 

medija Radio televizije Lukavac i 

osnovu člana 47. stav (2), 
radu Općinskog vijeća Lukavac („Sl glasnik općine 

uputio zahtjev za održavanje vanredne 
u okviru kojeg je predložio da se na vanrednoj sjednici razmatra Nacrt 

Budžeta općine Lukavac za 2020.godinu sa okvirnim planom budžeta za 2021. i 2022.godinu i 
te da je materijal za predloženu 

, u petak 06.12.2019.godine. 

je predložio, a Općinsko 

vac za 2020.godinu sa okvirnim 

Nacrta Odluke o izvršenju Budžeta općine Lukavac za 

2020.godinu sa okvirnim planom 

Načelnik općine Lukavac Edin Delić,  zahvaljujući se na 

promptnoj organizaciji sjednice, te u kratkim crtama prezentirao vijećnicima Nacrt Budžeta, 

je Nacrt Budžeta općine Lukavac za 2020.godinu planiran u visini od oko 26,6 miliona 

međutim realan Budžet je oko 17,2 miliona KM, a ostalo su investicije koje su u toku. U 

nerealizovana sredstva iz prethodne godine (tzv. 



 

Strana 2 od 4 
 

gotovina), a koja se odnose na ugovorene, a nerealizovane obaveze. Oko 2,6 miliona su kreditna 

sredstva koja su planirana za eksproprijaciju zemljišta i izgradnju fabrike pitke vode. Oko 3,4 

miliona KM su planirani grantovi viših nivoa vlasti na čemu se intenzivno radi. Za plaće i naknade 

uposlenih u lokalnoj upravi i javnih ustanovama planirano je oko 4,9 miliona KM. 

Primijetan je nesklad između plana i realizacije Budžeta, a on se ogleda u činjenici da se svaka 

investiciona aktivnost mora voditi u Budžetu, obzirom da se konačna realizacija investicije ne može 

precizno odrediti ( primjer je „Watsan“ projekat). 

Općinski načelnik je pozvao na dostavu prijedloga koji mogu popraviti i unaprijediti predloženi 

Nacrt Budžeta, a sve utemeljene, realne i osnovane prijedlozi  će se  ugraditi  u Prijedlog Budžeta.    

Predsjednik Kluba vijećnika SDP-a Adem Mahovkić je kao osnovnu zamjerku istakao kašnjenje u 

predlaganju dokumenta Nacrta Budžeta koji je u novembru trebao biti predmetom rasprave na 

sjedenici Općinskog vijeća, te bi se na taj način omogućilo građanima da aktivno učestvuju u 

kreiranju ovog najvažnijeg dokumenta za građane općine Lukavac. Nadalje je istakao  da planirano 

povećanje Budžeta nije objektivno i nije realno. Uz ovaj Budžet svi vijećnici su trebali dobiti i 

pregled dugovanja i potraživanja općine Lukavac. Klub SDP-a će podržati predloženi Nacrt 

Budžeta kako bi isti bio predmetom javne raprave.  

 

Predsjednica Kluba vijećnika SBB-a BiH Jasminka Memić je iznijela stav da nikad kasnije nije 

vijećnicima dostavljen dokument Nacrta Budžeta i da je ovakav pristup neozbiljan te da je potrebna  

pravednija raspodjela sredstava iz Budžeta općine Lukavac po pojedinim korisnicima. Klub 

vijećnika SBB BiH će dati podršku Nacrtu Budžeta kako bi se aktivno uključili u narednom periodu 

u izradu prijedloga Budžeta.   

 

Vijećnik Hajrudin Hodžić je iznio stav da ga iznenađuje što neke stavke nisu planirane u Nacrtu 

Budžeta kao npr. regulacija potoka Lukavčić. Takođe smatra da je područje MZ Lukavac Mjesto i 

MZ Huskići totalno zapostavljeno u razvojnim planovima općine Lukavac.   

 

Vijećnik  Jakub Mahovkić je u ime smostalnih vijećnika iznio stav da je realizacija Budžeta u 

2019.godini u porastu u odnosu na prethodnu godinu i da trebamo težiti da se i Budžet u 

2020.godini procentualno izvrši u većem iznosu od Budžeta za tekuću godinu. Zamjerka svim 

vijećnicima je što ne prisustvuju javnim raspravama koje se organizuju po Nacrtu Budžeta općine 

Lukavac. Klub nezavisnih vijećnika će dati podršku Nacrtu Budžeta općine Lukavac za 

2020.godinu, a amandmanski će djelovati prilikom razmatranja Prijedloga Budžeta.   

 

Predsjednik Kluba vijećnika SDA Ermin Jusufović je iznio stav da je prisutno nezadovoljstvo 

sportskih klubova zbog najave da će se početi sa naplatom termina u sportskoj dvorani, te da se u 

Prijedlogu Budžeta za 2020.godinu treba naći stavka „subvencioniranje termina za sportske 

klubove za korištenje sportske dvorane“ sa određenim iznosom, kao i da treba razmišljati o 

izgradnji nove sportske dvorane. Investicije u mjesnim zajednicama treba voditi putem Vijeća 

mjesnih zajednica, a probleme sa realizacijom započetih projekata u mjesnim zajednicama treba 

rješavati općina sa izvođačima. Klub vijećnika SDA će dati podršku Nacrtu Budžeta općine 

Lukavac za 2020.godinu, te poziva sve građane da se aktivno uključe u javnu raspravu o nacrtu 

Budžeta općine Lukavac za 2020.godinu.   

 

Vijećnik Ramiz Frljanović je iznio stav da će Klub nacionalnih manjina podržati Nacrt Budžeta 

općine Lukavac za 2020.godinu iz razloga da bi građani mogli iznijeti svoje stavove po naprijed 

navedenom dokumentu. 

 

Vijećnik Alen Nuhić je iznio stav da se budžetska pozicija 721112 - naknada od eksploatacije 

mineralnih sirovina i naknade od koncesija mora raščlaniti kako bi se jasno znalo koliko koji od 
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privrednih subjekata uplaćuje, odnosno ne uplaćuje sredstava u Budžet općine Lukavac. Stav 

Kluba DF-a je da će podržati Nacrt Budžeta za 2020.godinu.   

 

Vijećnik Admir Mosorović je izrazio zadovoljstvo što će građani u javnoj raspravi moći dati svoj sud 

o Nacrtu Budžeta općine Lukavac za 2020.godinu. Takođe ističe da se problemi lokalnih zajednica 

trebaju rješavati jednako u svim mjesnim zajednicama.     

 

Vijećnik Mihad Sakić je iznio stav da se moraju poštovati odredbe koje proizilaze iz člana 16. 

Zakona o principima lokalne samouprave, te da je potrebno jedinstvo svih političkih subjekata po 

pitanju usvajanja Nacrta Budžeta općine Lukavac za 2020.godinu. Takođe, potrebno je da se 

pojedina aktuelna pitanja koja se već duži niz godina spominju nađu u ovom budžet, kao npr. 

rješavanje vodovoda, asfaltiranje, regulacija korita rijeka i potoka, rješavanje pitanja putne 

komunikacije za Šikulje, opremanje školskih objekata i sl.  

 

Vijećnik Hasan Ibrakić je iznio stav da se budžetska pozicija „transfer za političke stranke“ treba 

usmjeriti za asfaltiranje puteva te bi se na taj način značajna finansijska sredstva od oko 35.000 

KM mnogo korisnije utrošila.  

 

Vijećnik Kenan Omerdić je iznio stav da Nacrt Budžeta općine Lukavac za 2020.godinu realno 

kasni i da bi Općinski načelnik trebao obrazložiti razloge kašnjenja. SDP nije pozvan na 

konsultacije o Nacrtu Budžeta kod Općinskog načelnika, mada je na tim konsultacijama bila 

prisutna SDA. Klub SDp-a će pripremiti amandmane na prijedlog Budžeta obzirom da ovaj Nacrt 

nije realan, nije predvidio sredstva za ekologiju, kao ni za nabavku mjerne stranice, te se ovaj 

Nacrt Budžeta može smatratu predizbornim.  

Vijećnik Zijad Mašić pozvao je Općinskog načelnika i nadležne općinske službe da poduzmu 

konkretne mjere u predmetu nelegalno izgrađenog objekta u Milerovoj ulici, te da pomognu 

građanima, vlasnicima stanova, u rješavanju njihovih problema. 

 

U ime predlagača, pomoćnik Općinskog načelnika za budžet i finansije Zuhdija Hrvatović dao je 

dodatna pojašnjenja vezano za nacrt budžeta, a potrebna pojašnjenja i odgovore na pitanja 

proistekla iz rasprave dao je Općinski načelnik Edin Delić. 

 

Po zaključenoj raspravi Predsjedavajući Općinskog vijeća je predložio, a Općinsko vijeće 

jednoglasno usvojilo slijedeći  

 

ZAKLJUČAK 

 

Utvrđuje se Nacrt Budžeta općine Lukavac za 2020.godinu sa okvirnim planom budžeta za 2021. i 

2022.godinu i konstatuje da isti može poslužiti kao osnov za izradu prijedloga Budžeta. 

Za provođenje javne rasprave koja će trajati 10 (deset) dana zadužuje se Služba za budžet i 

finansije. 

Nakon sumiranja rezultata javne rasprave, Izvještaj o provođenju iste sa prijedlogom Budžeta 

općine Lukavac za 2020.godinu, dostaviti Općinskom vijeću na razmatranje. 

 
DRUGA TAČKA DNEVNOG REDA 
Razmatranje i utvrđivanje Nacrta Odluke o izvršenju Budžeta općine Lukavac za 2020.godinu 
        

Uvodnih napomena po materijalu nije bilo niti je vođena rasprava te  je Predsjedavajući Općinskog 

vijeća predložio, a Općinsko vijeće jednoglasno usvojilo slijedeći  
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                                                               ZAKLJUČAK                                                                         

Utvrđuje se Nacrt Odluke o izvršenju Budžeta općine Lukavac za 2020.godinu i konstatuje da isti 

može poslužiti kao osnov za izradu prijedloga Odluke. 

Za provođenje javne rasprave koja će trajati 10 (deset) dana zadužuje se Služba za budžet i 
finansije. 

Nakon sumiranja rezultata javne rasprave, Izvještaj o provođenju iste sa prijedlogom Odluke o 

izvršenju Budžeta općine Lukavac za 2020.godinu dostaviti Općinskom vijeću na razmatranje. 
 
 
Sjednica je završena u  12,00  sati. 
 
Sastavni dio Izvoda iz zapisnika je tonski snimak vanredne sjednice. 
 
 
 
 
     SEKRETAR                                                                                        PREDSJEDAVAJUĆI   
 OPĆINSKOG VIJEĆA                                                                           OPĆINSKOG  VIJEĆA                                         
 
Izeta Bajrić, dipl. pravnik                                                                Megmed Suljić, dipl.ing.mašinstva   



 
 

 
Bosna i Hercegovina 

Federacija Bosne i Hercegovine
Tuzlanski kanton 

OPĆINA LUKAVAC 
OPĆINSKO VIJEĆE 

 
 Broj: 01-02-3 /20 
 Lukavac, 03.01.2020.godine 
 

 
Sa Vanredne sjednice Općinskog vijeća Lukavac
početkom u 09,00 sati u sali Policijske uprave Lukavac.

     
Sjednici je prisustvovalo 29 vijećnik
Mašić. Pored vijećnika sjednici su prisustvovali
Općinskog načelnika Sead Suljić, 
Osmanović, pomoćnici općinskog načelnika za
zaštitu Mirela Bubić, poslove civilne zaštite 
djelatnosti Emir Kasumović, Služba za privredu, lokalni razvoj i inspekcijske poslove Esad Suljić, 
za geodetske i imovinsko pravne poslove Osman Mahmutović, za zajedničke poslove Jasminka 
Dugonjić, predstavnici  medija Radio t

Predsjedavajući Općinskog vijeća je obavijestio vijećni
reaalizacije  projekta „Projektiranje i izgradnja postrojenja za prečišćavanje vode u Lukavcu“ u 
okviru projekta WATSAN, održana sjednica Koegija Općinskog v
načelnika bliže upoznao članove kolegija o p
zaključio da se po pitanju navedene problematike održi sjednica Općinskog vijeće i da se vijećnici 
upoznaju o navedenom. 
 
  Za vanrednu sjednicu Općinskog vijeća Lukavac 
vijeće bez rasprave jednoglasno usvojilo slijedeći 
 

1. Razmatranje informacije o projektu „Projektiranje i izgradnja postrojenja za prečišćavanje 
vode u Lukavcu“ u okviru projekta WATSAN 

    
PRVA TAČKA DNEVNOG REDA
Razmatranje informacije o projektu „Projektiranje i izgradnja postrojenja za prečišćavanje vode u 
Lukavcu“ u okviru projekta WATSAN 
        
Uvodne napomene po materijalu je dao 
realizuje u gradu, a odnosi se na prikupljanje i odvodnju otpadnih i oborinskih voda u gradu gdje bi 
se oborinske vode puštale koritom Lukavčića u rijeku Spreču, a otpadne vode bi se prikupljale i 
negdje kod izlaza iz GIKIL-a kod 
realizacije ove faze došlo do određe
Projekat se finansira iz kredita E
i Općina Lukavac, da je SIDA iskočila iz finansijske konstrukcije usmjeravanjem sredstava na  
saniranje posljedica poplava iz 2014.godine tako da je dio koji treba isfinansirat Općina postao 
mnogo veći. Općini nije dozvoljeno raspisiva
kolektorima, po dobijanju odobrenja za raspisivanje tendera općina je bila zatečena ultimativnim 
stavom da se tender mora raspisati po tenderskoj dokumentaciji staroj 5 godina iako je došlo do 
promjena u tehnologiji kao i Zakona o javnoj nabavci. Općina je zahtijevala da se primijeni BAT 
princip što je obaveza po Zakonu o zaštiti okoliša BiH,
moderne tehnologije. Osim tehničke strane važan je i finasi
drugu fazu morat će osigurati 

Federacija Bosne i Hercegovine 

 

Босна и Херцеговина
Федерација Босне и Херцеговине

Тузлански кантон
ОПЋИНА ЛУКАВАЦ

ОПЋИНСКО ВИЈЕЋЕ

IZVOD IZ ZAPISNIKA 

Općinskog vijeća Lukavac, održane dana 23
u sali Policijske uprave Lukavac. 

vijećnika. Odsutana je bila vijećnica Aldina Mahmutović
ćnika sjednici su prisustvovali sekretar Općinskog vijeća Izeta Bajrić, 

Sead Suljić, rukovodilac stručne službe Općinskog načelnika Sadi
omoćnici općinskog načelnika za stambeno komunalne poslove

civilne zaštite Edin Hamzić, opću upravu, privredu i društvene 
Emir Kasumović, Služba za privredu, lokalni razvoj i inspekcijske poslove Esad Suljić, 

za geodetske i imovinsko pravne poslove Osman Mahmutović, za zajedničke poslove Jasminka 
medija Radio televizije Lukavac i Televizije Tuzlanskog

 
Predsjedavajući Općinskog vijeća je obavijestio vijećnike da je vezano za problematiku  
reaalizacije  projekta „Projektiranje i izgradnja postrojenja za prečišćavanje vode u Lukavcu“ u 

održana sjednica Koegija Općinskog vijeća na kojoj je Općinski 
načelnika bliže upoznao članove kolegija o problematici realizacije projekta 
zaključio da se po pitanju navedene problematike održi sjednica Općinskog vijeće i da se vijećnici 

Za vanrednu sjednicu Općinskog vijeća Lukavac Predsjedavajući vijeća je predložio, a Općinsko 
vijeće bez rasprave jednoglasno usvojilo slijedeći  

DNEVNI RED  
informacije o projektu „Projektiranje i izgradnja postrojenja za prečišćavanje 

Lukavcu“ u okviru projekta WATSAN  

PRVA TAČKA DNEVNOG REDA 
Razmatranje informacije o projektu „Projektiranje i izgradnja postrojenja za prečišćavanje vode u 
Lukavcu“ u okviru projekta WATSAN  

Uvodne napomene po materijalu je dao Općinski načelnik ističući da se prva faza projekta Watsan 
a odnosi se na prikupljanje i odvodnju otpadnih i oborinskih voda u gradu gdje bi 

se oborinske vode puštale koritom Lukavčića u rijeku Spreču, a otpadne vode bi se prikupljale i 
kod Koksare preko prečišćivača puštale u Spreču, da je u okviru 

zacije ove faze došlo do određenih odstupanja  koje se odnose  na finansiranje projekta. 
Projekat se finansira iz kredita Evropske investicione banke – EIB , dio šveds

da je SIDA iskočila iz finansijske konstrukcije usmjeravanjem sredstava na  
saniranje posljedica poplava iz 2014.godine tako da je dio koji treba isfinansirat Općina postao 
mnogo veći. Općini nije dozvoljeno raspisivanje tendera za prečistač dok ne krenuu radovi na 
kolektorima, po dobijanju odobrenja za raspisivanje tendera općina je bila zatečena ultimativnim 
stavom da se tender mora raspisati po tenderskoj dokumentaciji staroj 5 godina iako je došlo do 

nologiji kao i Zakona o javnoj nabavci. Općina je zahtijevala da se primijeni BAT 
po Zakonu o zaštiti okoliša BiH, prema kojem se moraju primjenjivati 

moderne tehnologije. Osim tehničke strane važan je i finasijski momenat. Ukoliko o
će osigurati  oko 2.000.000 KM kako bi se namirila nedostajuća sredstva. 
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Moguće je ta sredstva osigurati sa viših nivoa što zavisi o raspisanog poziva što čini upitinim 
obezbjeđenje tih sredstava. Održani su sastanci sa predstavnicima nadležnog ministarstva i 
premijerom federacije, čiji je takođe stav da se trebaju primijeniti moderne tehnologije. Od strane 
EIB-a proslijeđen je mail općini u kojem je navedeno da se odbija izmjena tenderske 
dokumentacije, što je naprihvatljivo kao stav,  a od  općinskog načelnika se tražilo da potpišee 
izjavu da općina odustaje od projekta. Smatra da se zahtjev općine Lukavac za promjenu 
tehnološkog rješenja ne može smatrati odustankom od projekta. Općinski načelnik je napomenuo 
da je detaljnije pojašnjenje problematike sadržano u dostavljenoj informaciji, a u nastavku diskusije  
Općinski načelnika je pročitao prijedlog zaključaka uz dodatna pojašnjenja istih kako slijedi: 

1. Općinsko vijeće podržava realizaciju aktivnosti na tekućim radovima u okviru projekta 
„Projektiranje i izgradnja postrojenja za prečišćavanje otpadnih voda u Lukavcu" - 
VVATSAN. Organi općine Lukavac, javna preduzeća, ustanove i drugi pravni subjekti kojim 
je osnivač Općina Lukavac obavezuju se da, u okviru svog domena poslova, pruže punu 
podršku u realizaciji projektnih aktivnosti. 

2. Općinsko vijeće ne daje saglasnost načelniku za potpis izjave o odustajanju i zahtijeva da 
se aktivnosti nastave dalje uz uvažavanje opravdanih i legitimnih zahtjeva Općine Lukavac 
za dosljedno poštovanje Zakona o javnim nabavkama i prinicipa najbolje raspoloživih 
tehnologija. Ukoliko Europska Investiciona Banka, tijelo za implementaciju Projekta ili 
federalno Ministarstvo ne prihvata opravdane zahtjeve za korekcije to se ne može smatrati 
odustajanjem Općine Lukavac od Projekta, te je davanje bilo kakve izjave bespredmetno. 

3. Općinsko vijeće Lukavac je saglasno sa nastavkom aktivnosti na projektu izgradnje 
postrojenja za preradu otpadnih voda, s tim da nisu prihvatljive odrebe postojeće tenderske 
dokumentacije koje nameću samo jedno, tehnološki zastarjelo i skupo, rješenje „produžene 
aeracije", koje nije u skladu sa principima najboje raspoloživih tehnologija (BAT), a 
preferencijalne odredbe tenderske dokumentacije nisu u skladu sa odredbama Zakona o 
javnim nabavkama. 

4. Organi Općine Lukavac su dužni u postupku raspisivanja javnog poziva i odabira izvođača 
poduzeti mjere da se osigura izbor najbolje raspoložive tehnologije za date okolnosti, a 
izbor izvođača izvršiti na temelju minimalnih izdvajanja za investicije, proizvodne troškove i 
troškove redovnog i investicionog održavanja. 

5. Općinsko vijeće Lukavac insistira da resorno federalno Ministarstvo i implementaciona 
jedinica VVATSAN projekta odobre uslove za raspisivanje javnog poziva kojim će se 
omogućiti jednaki uslovi u natjecanju i konkurentima koji nude nova tehnološka rješenja, 
koja mogu, u okviru planiranih sredstava, osigurati izbor postrojenja u skladu sa uslovima i 
kriterijima. 

6. Općinsko vijeće Lukavac smatra neprihvatljivim da se od strane Europske Investicione 
Banke (EIB) ultimativno insitira na 5 godina staroj dokumentaciji kojom se određuju 
preferencijalne odredbe tenderske dokumentacije, a izbor ograničava na samo jednu 
zastrjelu tehnologiju i jedinstveno rješenje. 

7. Daje se saglasnost Općinskom načelniku da intezivno radi na pripremi dokumetacije koja 
će pružiti jednake uslove konkurentnosti i mogućnosti primjene svih modernih tehnologija, 
kao i iznalaženju i obezbjeđenju finansijskih sredstava za završetak postrojenja za preradu 
otpadnih voda u okviru projekta VVATSAN u skladu sa odredbama Zakona o javnim 
nabavkama i principa izbora najboljih tehnologija. 

 
Predsjednik kluba vijećnika SDP-a Adem Mahovkić, je iznio stav kluba po kojem isti smatra  da s 
obzirom na prezentovanu inforaciju mišljenje o glavnom projekti i eventualnim izmjenama, 
mišljenje treba dati glavni projektant i vještak stručna osoba za izgradnju, ugradnju i postavljanje 
prečišćivača za otpadne vode. Kada stručne osoba da mišljenje o predmetnoj tehnologiji  onda 
neće biti preoblem da se i vijeće izjasni  o daljem toku predmetnog projekta. Dalje je iznio 
primjedbe na predloženi zaključak koji kaže da Općinsko vijeće ne daje Općinskom načelniku 
saglasnost za potpisivanje izjave o odustajanju te u kontekstu toga postavio pitanje svrhe 
sazivanje sjednice. Klub se ne može izjasniti bez mišljenja glavnog projektanta i vještaka 
odgovarajuće struke. 
Vijećnik  Jakub Mahovkić je vezano za prijedlog kluba vijećnika SDP-a predložio da se do 
pribavljanja nalaza stručne osobe traži obustavljanja postupka vezano za raspisivanje tendera 
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odnosno da se nalaz može čekati ukoliko je glavni projektant spreman da u slučaju propadanja 
tendera zbog favorizovanja jedne tehnologije, nadoknadi nastalu štetu općini.  

Stav klub vijećnika SDA je iznio predsjednik kluba Ermin Jusufović kako slijedi: U dostavljenoj 
Informaciji br. 02-02-4834-126/19 od 20.12.2019. godine navedno je nekoliko činjenica vezano za 
projekat WATSAN u dijelu koji se odnosi na postrojenje za prečišćavanje otpadnih voda a koje je 
potrebno detaljnije obrazložiti. 
Na str. 1 je navedeno: "Ovo je uslijedilo nakon našeg zahtjeva za izmjenu tenderske 
dokumentacije koja striktno definiše samo jednu tehnologiju a to je produžena aeracija na kojoj 
smo mi tražili izmjenu tehničkog dijela a koje EIB banka nije prihvatila i koja traži striktno 
prihvatanje takve tehnologije." 
Dakle, ovlaštena institucij a Institut za Hidrotehniku građevinskog fakulteta d.d. Saraj evo j e 
uradila Idejni projekat u kojem je izabrana tehnologija produžene aeracije i na koju stručnjaci iz 
EIBa nemaju prigovora, odnosno traže da se po istoj ide dalje u proceduru rješavanja problematike 
otpadnih voda. Zbog čega kao naručilac projektne dokumentacije niste tražili od Instituta da 
razmotri više tehnologija, odnosno varijanti prečišćavanja i da iste uporedno prikaže. Ukoliko 
navodite da se radi o striktnom definisanju samo jedne tehnologije a rješenje ste tražili u takvom 
okviru (jer projektnim zadatkom niste tražili razradu više varijanti) ne možete sada insistirati na 
membranskoj tehnologiji jer i to spada u kategoriju favoriziranja jedne tehnologije ili jednog 
proizvođača. Ovlaštena institucija za poslove projektavanja sistema za prečišćavanje otpadnih 
voda Institut za Hidrotehniku građevinskog fakulteta d.d. Sarajevo je uradila Idejni projekat, koji je 
vjerovatno prošao reviziju i na koji nije bilo primjedbi u pogledu izabrane tehnologije. 
Na str. 1 je navedeno: „Međutim u periodu cca pet godina došlo je u tehničko-tehnološkom smislu 
do pojave novih tehnologija za prečišćavanje otpadnih voda (membranske tehnologije)" 
Membranska tehnologija nije se pojavila u zadnjih cca pet godina, za Vašu informaciju prvi 
membransko biološki reaktor se pojavio na tržištu krajem 60-tih godina proizveden je od strane 
kompanije Dorr -Oliver Inc. (USA) kao pilot uređaj za tretman komunalnih otpadnih voda. Od 
samog početka ova vrsta tehnologije je praćena visokim investicionim troškovima i kasnije 
troškovima održavanja. 
Na str. 2 je navedeno: „Nije zadovoljen princip BAT (najbolja raspoloživa tehnologija) a što je 
obaveza u skladu sa EU okolinskom regulativom počev od primjene IPP Direktive " 
BAT (najbolja raspoloživa tehnologija) je širok pojam koji se koristi u više industrijskih sektora, 
objasnite koji principi i iz kojeg BAT dokumenta nisu zadovoljeni? Molimo Vas da nam objasnite da 
li je BAT dokumentom definisana samo membranska tehnologija ili se u istom nalazi i produžena 
aeracija. Kako bi Vam pomogli molimo Vas da nam sa ovog spiska BAT dokumenata a koji je 
preuzet sa zvanične stranice EU komisije kažete na koji tačno BAT mislite. 
Na str.3 je navedeno: „Posebno molimo da obratite pažnju na činjenicu da postojećom 
dokumentacijom ne osigurava se primjena BAT principa odnosno primjena najboljih tehnologija 
(najbolja raspoloživa tehnologija), a što je zakonska obaveza i u BiH na temelju Zakona o zaštiti 
okoliša i u EU na temelju direktive o integrisanoj prevenciji štetnih emisija u okoliš (IPPC) i direktiva 
koje su slijedile nakon pomenute." 
Analizirajući Zakon o zaštiti okoliša („Službene novine FBiH br.33/03") došli smo do zaključka da 
najbolje raspoložive tehnike se spominju šest puta i nisu navedene kao obavezujeće. 
U članu 4. stav, 2 data je definicija BAT-a kao: 
„"najbolje raspoložive tehnologije" - najefektniji i najnapredniji stepen razvoja aktivnosti i njihovog 
načina rada koji ukazuje na praktičnu pogodnost primjena određenih tehnologija (za osiguranje 
graničnih vrijednosti emisija) u cilju sprečavanja i tamo gdje to nije izvodljivo, smanjenje emisija u 
okoliš;" 
Ovdje je jasno navedeno da se BAT koristi za osiguranje graničnih vrijednosti emisija, obzirom da 
se i postojećom tehnologijom (produžena aeracija) osiguravaju granične vrijednosti i da je 
predviđena tehnologija (produžena aeracija) dokazana u praksi kao sasvim zadovoljavajuća, 
potpuno je nepotrebno mijenjati predviđenu tehnologiju. 
U članu 6. Načelo predostrožnosti i prevencije, stav 5 
„U cilju prevencije primjenjuju se najbolje rapoložive tehnologije prilikom korištenja okoliša." 
Navedeni član Zakona se odnosi za slučaj „Kada postoji prijetnja od nepopravljive štete, 
nedostatak pune naučne podloge ne može se koristiti kao razlog za odgađanje uvođenja mjera 
predostrožnosti i prevencije da bi se spriječila dalja degradacija okoliša." Dakle, BAT treba koristiti 
u slučaju ako bi došlo do nepopravljivog oštećenja rijeke Spreče ispuštanjem otpadnih voda, 
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međutim, predviđena tehnologija (produžena aeracija) prečišćava otpadnu vodu do kvalitete koja 
zadovoljava postojeće granične vrijednosti za ispust u površinske vode, odnosno ispuštena 
(prečišćena) voda neće uzrokovati nepopravljivu štetu po rijeku Spreču. 
U članu 71. Izdavanje okolinske dozvole, stav 5 
Navedeni član se odnosi na mehanizam izdavanja okolinske dozvole odnosno za kriterije koji su 
strožiji od onih datih BAT dokumentima. 
U članu 74. Ponovno razmatranje i izdavanje dozvola, stav 1 
Navedeni član se odnosi na nadležno Ministarstvo odnosno izmjenu izdate okolinske dozvole ili 
urbanističke saglasnosti. Odnosno, vrši izmjenu okolinske dozvole ukoliko je došlo do značajnije 
izmjene u najbolje raspoloživoj tehnologiji a čiji elementi su ugrađeni u okolinsku dozvolu. 
U članu 87. Standardi kvalitete okoliša, stav 1 
Navedeni član Zakona propisuje da federalni ministar utvrđuje standarde kvaliteta okoliša za vrste 
pogona i postrojenja ili aktivnosti u skladu sa najboljim raspoloživim tehnologijama i savremenim 
naučnim dostignućima kako bi se negativni uticaji pogona i postrojenja ili aktivnosti na okoliš 
spriječili ili sveli na najmanju moguću mjeru. Navedeni član Zakona je jasno propisao čija je 
nadležnost u pogledu utvrđivanja u kojem slučaju je potrebno koristiti najbolje raspoložive 
tehnologije, ponavljamo tehnologija prečišćavanja otpadnih voda produženom aeracijom je 
dokazana tehnologija koja se koristi širom svijeta i u BiH i daje sasvim zadovoljavajuće rezultate u 
pogledu graničnih vrijednosti prečišćene otpadne vode za ispust u površinski vodotok. 
 
Klub vijećnika traži  da se da informacija o cijeni koštanja obje tehnologije obzirom da postoje 
informacije da je membranska tehnologija mnogo skuplja od tehnologije produžene aeracije te 
pojašnnjenje ukoloko bi išli sa kreditnim zadzuženjem općine za uvođenje nove tehnologije u 
Watsan projekat  da li bi time bila iscrpljena kreditna sposobnost općine. Konstatovao je da nabolju 
tehnologiju treba da ponudi struka ,a Općinsko vijeće zauzme jedinstven stav kako implementacija 
projekta ne bi bila dovedena u pitanje.  
 
Općinski načelnik je vezano za postavljena pitanje kluba vijećnika SDA kazao da se dostavljenim 
aktom ne preferira membranska tehnologija nego da se traži da tenderska dokumentacija omogući 
pod jednakim uslovima da konkuriše ovim tehhnologijama, trenutno je rješenje koje preferira jednu 
tehnologiju. Ako vijeće ne podrži predloženo ili zauzme sličan stav Općinski načelnik će nastavit s 
realizacijom projekta, ali se treba znati da to nije tehnologija uporediva sa modernim tehnologijama 
i da će budžet u narednom periodu biti opterećen sa 2.000.000 KM za realizaciju istog. 
 
Vijećnik Kenan Omerdić je tražio odgovor na pitanje zašto Općinski načelnik nije reagovao prije 
dvije godine i Općinskom vijeću predloženo ovo što se sad predlaže te se krivica pokušava 
prebaciti na Općinsko vijeće. 
 
Općinski načelnik je kazao da  je idejni projekat o kome se govori sačinjen 2014.godine, i da se iz 
istog izvlače uslovi tendera pri čemu se vodi računa da se ne preferira jedan proizvođač, projekat 
je sačinjen prije preuzimanja dužnosti načelnika i da  je očekivao da  će projektant, obzirom da se 
radi o idejnom projektu,  prihvatiti  naše zahtjeve da se napravi komparativna analiza i da se dobije 
bolja tehnologija, da nije očekivao da će EIB insistirati  na rješenju usaglašenom prije pet godina. 
 
Predsjednik kluba vijećnika SDA tražio je da se pojasni da li je membranska tehnologija skuplja od 
tehnologije produžene aeracije koja je ranije odabrana na šta je načelnik kazao da se ne radi o 
izboru između produžene aeracije i membranske tehnologije, već o jednoj varijanti tog rješena i 
svih drugih varijanti produžene aeracije i  drugih tehnologija. Kada je u pitanju koštanje tehnologija 
kazao je da je prihvatljiva i produžena aeracija ukolikoje u svim segmetima jefnije rješenje . 

Predsjedavajući Općinskog vijeća je stručno pojasnio svoje viđenje predmetne problematike te na 
kraju konstatovao da ukoliko općina Lukavca zbog neprihvatanja predloženih izmjena u tenderskoj 
dokumentaciji u relizaciji nabavke prečišćivača odustane od projekta, EIB će odustati od 
finansiranja istog za šta  će općina snositi svu odgovornost koja je u konkretnom slučaju  jako  
velika. 
 
Predsjednik kluba vijećnika SDP-a  Adem Mahovkićje tražio pauzu od 5 minuta radi usklađivanja 
stava kluba. Nakon okončanja pauuze iznio je stav kluba i tražio pojedinačno izjašnjavanje o istom:  
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Kako postoji puno nejasnoća oko nastavka projekta WATSAN koji traži nova finansijska sredstva u 
budžetu kao i same nejasnoće oko izbora tehnologije klub traži da se uradi nalaz vještaka struke 
za prečistače za nastavak projekta i za izmejnu postojeće tehnologije prečistača. 
 
Na traženje vijećnika Hajrudina Hodžića Općinska pravobraniteljica je iznijela mišljenje o 
predmetnoj problematici navodeći da se ne može izjašnjavati o pitanjima koja se tiču tehničkih 
pitanja, ali će se osvrnuti na zaključeni ugovor o grantu koji je proizveo pravno dejstvo, kojem su 
predhodile mjenice bez protesta gdje je u članu 6. između ostalog propisano da se ugovorne 
strane o svim eventualnim izmjenama moraju dogovoriti, a isto vrijedi i kada je u pitanju ugovor o 
kreditu u suprotnom slijede posljedice kao kod raskida ugovora. 
 
 Predsjedavajući Općinskog vijeća je predložio slijedeći zaključak   
-Općinsko vijeće Lukavac  podržava dinamiku realizacije projekta „Projektiranje i izgradnja 
postrojenja za prečišćavanje vode u Lukavcu“ u okviru projekta WATSAN ,cijeneći uložene napore 
svih aktera da se investicioni zahvat realizuje na obostrano zadovoljstvo svih sudionika projekta 
veoma značajnog za općinu Lukavac i širu društvenu zajednicu; 
Sva sporna pitanja u vezi sporne tenderske dokumentacije morala su biti razjašnjena u toku  
revizije idejnog projekta urađenog od strane Instiituta  za hidrotehniku građevinskog fakulteta d.d. 
Sarajevo, koji je uradio idejni projekat  u kojem je izabrana tehnologija produžene aeracije, na koju 
stručnjaci iz EIB-a nemaju prigovora. Zbog čega kao naručioci projektne dokumentacije  nismo 
tražili od instituta da razmotri više  tehnologija odnosno više varijanti prečišćavanja i da iste 
uporedno prikažemo onima koji su pokazali interes za finansiranje takvog projekta. Ukoliko 
navodimo da se radi o striktnom definisanju  jedne tehnologije, a rješenjem se tražilo u tim okvirima 
( projektnim zadatkom nije traženo više varijanti) ne može se sada insistirati na membranskoj 
tehnologiji jer je i to favorizovanje jednog proizvođača. Ovlaštena institucija je uradila idejni 
projekat, sistema za prečišćavanje voda, koji je najevjerovatnije prošao revizuju i na odabrano 
tehnologiju nije bilo primjedbi, tako da niko od nas nije ovlašten  niti ima stručna znanja  u pogledu 
prečišćavanje otpadnih voda da može mijenjati odabrane tehnologije  jer bi tada ušli u polje velike 
odgovornosti; 
Princip na kojem je zasnovan cijeli projekat i usvojen od svih aktera treba sprovesti do kraja, a  
započeti investicioni zahvat  u skladu sa idejnim projektom okončati.  Zakon je jasno propisao čija 
je nadležnost u pogledu utvrđivanja u kojem slučaju je potrebno koristiti najbolje raspoložive 
tehnologije. Tehnologija prečišćavanja odpadnih voda produženom aeracijom je dokazana 
tehnologija koja se koristi širom svijeta  pa i BiH i daje sasvim zadovoljavajuće rezultate  u pogledu 
graničnih vrijednosti prečišćavanja otpadne vode za ispust u površinski vodotok kako je propisano 
u članu 87.stav 1. standarda  i kvaliteta okoliša;   
 Napominjemo da BAT najbolje raspoloživa tehnologija se koristi za osiguranje eksplicite graničnih 
vrijednosti emisija, obzirom da i postojeća tehnologija produžena aeracija osiguravaju granične 
vrijednosti i da je predviđena tehnologija produžena aeracija dokazana u  praksi kao sasvim 
zadovoljavajuća potpuno i nepotrebno je mijenjati predviđenu tehnologiju; 
Svaka izmjena tenderske dokumentacije na koju ne pristaju svi akteri ujedno je samoinicijativno 
odustajanje od projekta što općini Lukavac ne ide u prilog, a za usvojeno idejno rješenje na koje su 
pristali svi akteri iz kojeg je proizašla i tenderska dokumentacija je ujedno i garancija funkcionalnog 
i optimalno odabiranog rješenja. Mi nismo stručno osposobljei niti imamo kompetencije da se 
upuštamo u novo projektovanje niti da vršimo odabir tehničko tehnološke opreme jer da smo 
posjedovali taj kapacitet ne bi tražili usluge projektnih kuća i zato ostajemo dosljedni da se 
započeti projekat okonča u skladu sa važećim idejnim projektom; 
 
Po zaključenoj raspravi Predsjedavajući vijeća je dao pauzu radi usaglašavanja stavova po 
prijedlozima iznesenim tokom rasprave. 
Nakon pauze Predsjedavajući Općinskog vijeća je konstatovao da odustaje od prijedloga svojih 
zaključaka koji u stvari predstavljaju odgovor na prijedlog Općinskog načelnika te napomenuo da 
će dati na izjašnjavanje prijedloge kluba vijećnika SDP-a, Jakuba Mahovkića, prijedlog zaključaka 
Općinskog načelnika, kao i prijedlog zaključka kluba vijećnika SDA formulisan u pauzi kako slijedi:  
Općinsko vijeće podržava realizaciju aktivnosti na tekućim radovima u okviru projekta 
„Projektiranje i izgradnja postrojenja za prečišćavanje otpadnih voda u Lukavcu" - WATSAN. 
Organi općine Lukavac, javna preduzeća, ustanove i drugi pravni subjekti kojim je osnivač Općina 
Lukavac obavezuju se da, u okviru svog domena poslova, pruže punu podršku u realizaciji 
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projektnih aktivnosti i insistira na konačnu iimplementaciju investicionog zahvata s krajnjim ciljem 
da se ovo društveno dobro konačno preda  građanima na upravljanje. 
 
 Vijećnik Jakub Mahovkić je obavijestio vijeće da se njegov prijedlog može podvesti pod prijedlog 
kluba vijećnika SDP-a obzirom da angažovanje vještaka odgovarajuće struke i pribavljanje 
mišljenja podrazumijeva da se sačeka i početak realizacije projekta. 
Predsjednik kluba vijećnika Adem Mahovkić je kazao da klub ostaje pri svom prvobitno iznesenom 
prijedlogu „Kako postoji puno nejasnoća oko nastavka projekta WATSAN koji traži nova finansijska 
sredstva u budžetu kao i same nejasnoće oko izbora tehnologije klub traži da se uradi nalaz 
vještaka struke za prečistače za nastavak projekta i za izmejnu postojeće tehnologije prečistača“ i 
da traži pojedinačno izjašnjavanje vijećnika. 
 
Predsjedavajući Općinskog vijeća je dao na izjašnjavanje slijedeće prijedloge. 
 
- Prijedlog kluba vijećnika SDP-a da se zbog puno  nejasnoća oko nastavka projekta WATSAN 
koji traži nova finansijska sredstva u budžetu kao i same nejasnoće oko izbora tehnologije  uradi 
nalaz vještaka struke za prečistače za nastavak projekta i za izmejnu postojeće tehnologije 
prečistača“ koji u pojedinačnom izjašnjavanju, po prijedlogu kluba vijećnika SDP-a, sa glasova 8 
ZA, 3 glasa PROTIV i  12 glasova SUZDRŽAN, nije usvojen; 
 
- Prijedlog kluba vijećnika SDA da Općinsko vijeće podržava realizaciju aktivnosti na tekućim 
radovima u okviru projekta „Projektiranje i izgradnja postrojenja za prečišćavanje otpadnih voda u 
Lukavcu" - WATSAN. Organi općine Lukavac, javna preduzeća, ustanove i drugi pravni subjekti 
kojim je osnivač Općina Lukavac obavezuju se da, u okviru svog domena poslova, pruže punu 
podršku u realizaciji projektnih aktivnosti i insistira na konačnu iimplementaciju investicionog 
zahvata s krajnjim ciljem da se ovo društveno dobro konačno preda  građanima na upravljanje, 
koji sa 12 glasova ZA,  3 glasa  PROTIV i  8 glasova SUZDRŽAN, nije usvojen; 
 
Prijedlog općinskog načelnika  

1. Općinsko vijeće podržava realizaciju aktivnosti na tekućim radovima u okviru projekta 
„Projektiranje i izgradnja postrojenja za prečišćavanje otpadnih voda u Lukavcu" - 
VVATSAN. Organi općine Lukavac, javna preduzeća, ustanove i drugi pravni subjekti kojim 
je osnivač Općina Lukavac obavezuju se da, u okviru svog domena poslova, pruže punu 
podršku u realizaciji projektnih aktivnosti. 

2. Općinsko vijeće ne daje saglasnost načelniku za potpis izjave o odustajanju i zahtijeva da 
se aktivnosti nastave dalje uz uvažavanje opravdanih i legitimnih zahtjeva Općine Lukavac 
za dosljedno poštovanje Zakona o javnim nabavkama i prinicipa najbolje raspoloživih 
tehnologija. Ukoliko Europska Investiciona Banka, tijelo za implementaciju Projekta ili 
federalno Ministarstvo ne prihvata opravdane zahtjeve za korekcije to se ne može smatrati 
odustajanjem Općine Lukavac od Projekta, te je davanje bilo kakve izjave bespredmetno. 

3. Općinsko vijeće Lukavac je saglasno sa nastavkom aktivnosti na projektu izgradnje 
postrojenja za preradu otpadnih voda, s tim da nisu prihvatljive odrebe postojeće tenderske 
dokumentacije koje nameću samo jedno, tehnološki zastarjelo i skupo, rješenje „produžene 
aeracije", koje nije u skladu sa principima najboje raspoloživih tehnologija (BAT), a 
preferencijalne odredbe tenderske dokumentacije nisu u skladu sa odredbama Zakona o 
javnim nabavkama. 

4. Organi Općine Lukavac su dužni u postupku raspisivanja javnog poziva i odabira izvođača 
poduzeti mjere da se osigura izbor najbolje raspoložive tehnologije za date okolnosti, a 
izbor izvođača izvršiti na temelju minimalnih izdvajanja za investicije, proizvodne troškove i 
troškove redovnog i investicionog održavanja. 

5. Općinsko vijeće Lukavac insistira da resorno federalno Ministarstvo i implementaciona 
jedinica VVATSAN projekta odobre uslove za raspisivanje javnog poziva kojim će se 
omogućiti jednaki uslovi u natjecanju i konkurentima koji nude nova tehnološka rješenja, 
koja mogu, u okviru planiranih sredstava, osigurati izbor postrojenja u skladu sa uslovima i 
kriterijima. 

6. Općinsko vijeće Lukavac smatra neprihvatljivim da se od strane Europske Investicione 
Banke (EIB) ultimativno insitira na 5 godina staroj dokumentaciji kojom se određuju 
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preferencijalne odredbe tenderske dokumentacije, a izbor ograničava na samo jednu 
zastrjelu tehnologiju i jedinstveno rješenje. 

7. Daje se saglasnost Općinskom načelniku da intezivno radi na pripremi dokumetacije koja 
će pružiti jednake uslove konkurentnosti i mogućnosti primjene svih modernih tehnologija, 
kao i iznalaženju i obezbjeđenju finansijskih sredstava za završetak postrojenja za preradu 
otpadnih voda u okviru projekta VVATSAN u skladu sa odredbama Zakona o javnim 
nabavkama i principa izbora najboljih tehnologija, koji sa 3 glasa Z , bez glasova PROTIV 
i 20 glasova SUZDRŽAN, nije usvojen. 

 

                                                                                                                                                                                                              
Sjednica je završena u  12,20  sati. 
Sastavni dio Izvoda iz zapisnika je tonski snimak vanredne sjednice. 
 
 
 
 
     SEKRETAR                                                                                             PREDSJEDAVAJUĆI   
 OPĆINSKOG VIJEĆA                                                                              OPĆINSKOG  VIJEĆA                                         
 
Izeta Bajrić, dipl. pravnik                                                                Megmed Suljić, dipl.ing.mašinstva   
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ОПЋИНА ЛУКАВАЦ 

ОПЋИНСКО ВИЈЕЋЕ 

 
Broj: 01-02-4/20 
Lukavac,  03.01.2020.godine 
 

IZVOD IZ ZAPISNIKA 

 
sa Vanredne sjednice Općinskog vijeća Lukavac, održane dana 30.12.2019.godine sa 

početkom u 09,00 sati u sali Policijske uprave Lukavac. 

          
 
Sjednici je prisustvovalo 29 vijećnika. Odsutni su bili vijećnici Kenan Omerdić i Aldina Mahmutović. 
Pored vijećnika sjednici su prisustvovali sekretar Općinskog vijeća Izeta Bajrić,  sektetar Opcine 
Enes Numanović, savjetnik Općinskog načelnika Jozo Tunjić, Općinski pravobranilac Jasminka 
Smajlović, rukovodilac Stručne službe Općinskog načelnika, pomoćnici Općinskog načelnika za 
Budžet i finansije Zuhdija Hrvatović, za privredu, lokalni razvoj i inspekcijske poslove Esad Suljić, 
za zajedničke poslove Jasminka Dugonjić, za upravu, društvene djelatnosti i mlade Emir 
Kasumović, za investicije, komunalo stambene poslove i poslove MZ Mirela Bubić, poslove civilne 
zaštite Edin Hamzić, geodetske i imovinsko pravne poslove Osman Mahmutović, predstavnici  
medija Radio televizije Lukavac i Televizije Tuzlanskog kantona. 

 
Predsjedavajući Općinskog vijeća je upoznao prisutne vijećnike da se pomoćnik Općinskog 
načelnika za budžet i finansije u ime Općinskog načelnika usmeno obratio sa zahtjevom za 
održavanje vanredne sjednice Općinskog vijeća iz razloga hitnosti rješavanja problematike vezane 
za međusobna potraživanja između općine Lukavac, GIKIL-a, JU Centar za kulturu i JP „Rad“ 
Lukavac, a što je posljedica usvojene Inicijative na vanrednoj sjednici Općinskog vijeća od 
12.12.2019.godine. U okviru zahtjeva  je predložio da se na vanrednoj sjednici razmatraju Izmjene 
i dopune Budžeta općine Lukavac za 2019.godinu.  
Materijal za predloženu tačku dostavljen je vijećnicima u elektronskoj formi u četvrtak 
26.12.2019.godine i fizičkoj formi u petak 27.12.2019.godine. 
 
Predsjedavajući Općinskog vijeća je otvorio raspravu po predloženom dnevnom redu. 
 
Predsjednik Kluba vijećnika SDP-a Adem Mahovkić je uložio primjedbu na zakazivanje dvije 
vanredne sjednice Općinskog vijeća u dva dana sa predloženim tačkama, obzirom da su u 
decembru već održane dvije vanredne sjednice, te je prijedlog Kluba vijećnika SDP-a da se 
materijali za sjednicu zakazanu 31.12.2019.godine,  takođe razmatraju na tekućoj sjednici, a da se, 
ukoliko bi bila održana druga  sjednica, za tekuću  sjednicu ne isplaćuje naknade vijećnicima.  
 
Sekretar Općinskog vijeća Izeta Bajrić, objasnila je da je predsjedavajući Općinskog vijeća planirao 
održavanje jedne vanredne sjednice, međutim, pomoćnik Općinskog načelnika za budžet i finansije 
insistirao je da se održi današnja sjednica kako bi se nakon usvajanja Izmjena i dopuna budžeta za 
2019.godinu, iste odmah mogle  objaviti u  „Službenom glasniku općine Lukavac“  te da bi se  
omogućilo zatvaranje međusobnih potraživanja između općine Lukavac, GIKIL-a, JU Centar za 
kulturu i JP „Rad“ Lukavac, za što bi narednog dana  bilo kasno.   
 
Vijećnik Hajrudin Hodžić je predložio  da se na sjednici razmatraju samo izmjena i dopuna budžeta 
za 2019.godinu koji se odnosi na zatvaranje međusobnih potraživanja između općine Lukavac, 
GIKIL-a, JU Centar za kulturu i JP „Rad“ Lukavac, a sve ostale izmjene na narednoj sjednici. 
  
Po zaključenoj raspravi Predsjedavajući Općinskog vijeća dao je na glasanje prijedlog kluba 
vijećnika SDP-a da se materijali za vanrednu sjednicu zakazanu za 31.12. 2019.godine, razmatraju 
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na tekućoj sjednici, a koji sa  10  glasova ZA, 5  glasova PROTIV i 13 glasova SUZDRŽAN,  nije 
usvojen.    
 
Nakon okončanja rasprave po predloženom dnevnom redu, za vanrednu sjednicu Općinskog 
vijeća Lukavac, Predsjedavajući vijeća je predložio, a Općinsko vijeće sa 24  glasa ZA, bez 
klasova PROTIV i 3 glasa SUZDRŽAN usvojilo slijedeći  
 

DNEVNI RED  

 
1. Razmatranje i usvajanje izmjena i dopuna Budžeta općine Lukavac za 2019.godinu 

        

PPRRVVAA  TTAAČČKKAA  DDNNEEVVNNOOGG  RREEDDAA  
Razmatranje i usvajanje izmjena i dopuna Budžeta općine Lukavac za 2019.godinu 
        
Uvodne napomene po materijalu je dao pomoćnik Općinskog načelnika za budžet i finansije 
Zuhdija Hrvatović istaknuvši  da je razlog hitnosti za razmatranje predloženog materijala vezan za 
sporazum o  izmirivanju međjusobnih obaveza između Općine, GIKIL-a, JU Centar za kulturu i JP 
Rad, te  što su sredstva od strane GIKIL-a položena  na  računu općine,  te da  je Općina sad u 
obavezi   da ta međusobna potraživanja dalje zatvori sa JU Centar za kulturu i JP „Rad“ Lukavac. 
Istovremeno je obavijestio vijećnike o  tehničkoj  grešci  koja se odnosila na numeraciju kolona u 
tabeli izmjena i dopuna budžeta. 

Predsjednik Kluba vijećnika SDP-a Adem Mahovkić iznio je stav da nema ništa protiv da se 
zatvore navedena međusobna potraživanja po zaključku Općinskog vijeća, vezano za sporazum o  
izmirivanju međusobnih obaveza između Općine, GIKIL-a, JU Centar za kulturu i JP Rad, međutim 
u materijalu se nalazi još 70 preraspodjela kojima je obuhvaćeno oko oko 1500.000 KM i mišljenja 
je da svaku preraspodjelu veću od 10.000 KM treba Općinskom vijeću obrazložiti. Iznio je prijedlog 
kluba da se prilikom glasanja razdvoje prijedlozi izmjena vezani za sporazum i ostale izmjene koje 
se odnose na izvršene preraspodjele s obzirom da se  postavlja pitanjae da li su uredu  sve te 
preraspodjele (kao npr.  preraspodjela koja se tiče plaćanja koncerta Halida Bešlića), a pri tome 
postoje problemi sa vodom, ekologijom i sl. 
 
Vijećnik Admir Mosorović je iznio stav da se regulisanje međusobnih potraživanja između 

navedenih privrednih subjekata treba dovesti do kraja, a da su vijećnici SDP-a mnogo ranije mogli 

reagovati po preraspodjelama unutar budžeta. 

 

Predsjedni Kluba vijećnika SDA Ermin Jusufović je iznio stav da će klub vijećnika SDA podržati 

Sporazum o regulisanju međusobnih obaveza, kada su u pitanju ostale preraspodjele klub smatra 

da je o istim vijeće trebalo biti ranije upoznato, ali s obzirom na potrebu realizacije sporazuma klub 

će podržati Izmjene i dopune budžeta općine Lukavac za 2019.godinu. 

 

Predsjednik Kluba vijećnika SDP-a Adem Mahovkić ponovio je stav da SDP-e nema ništa protiv da 

se riješe međusobna potraživanja između navedenih privrednih subjekata, međutim poseban 

interes Kluba SDP-a odnosi se na preraspodjele koje se odnose na vanredne projekte u okviru 

nevladinog sektor i MZ-a. 

Vijećnik Hajrudin Hodžić je ipredložio  da se izglasa izmjena i dopuna budžeta vezana za 

međusobna potraživanja između općine Lukavac, GIKIL-a, JU Centar za kulturu i JP „Rad“ 

Lukavac obzirom da je to razlog sazivanja vanredne sjednice,  a da se o ostalim izmjenama i 

dopunama treba posebna rasprava.   

 

U ime samostalnih vijećnika  Jakub Mahovkić iznio je stav da se o izmjenama i dopunama budžeta 

djeluje amandmanski i da se u raspravi o dnevnom redu moglo tražiti razdvajanje jedine 
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predložene tačke na dvije, gdje bi se posebno razmatralo pitanje međusobnih potraživanja, a 

posebno ostale izmjene i dopune budžeta. 

 

Predsjednik Kluba vijećnika SDP-a Adem Mahovkić je u ime kluba iznio stav vezano za diskusiju 

vijećnika  Mahovkić Jakuba ističući da se na izmjene i dopune budžeta vezano za izvršene 

preraspodjele ne ulažu amandmani jer je to već završena stvar, tačnije sredstva su već utrošena, a 

jedino dio koji se tiče međusobnih potraživanja nije završen i tražimo da se samo o njemu i 

izjašnjavamo.  

U raspravi po tački dnevnog reda su učestvovali su vijećnici  Ibrakić Hasan, Admir Mosorović, 

Hajrudin Hodžić, pomoćnik načelnika za budžet i finansije Zuhdija Hrvatović. 

 

Po zaklučenoj raspravi Predsjedavajući Općinskog vijeća Mehmed Suljić je  dao na izjašnjavanje 

Prijedlog  Kluba vijećnika SDP-a, da se vijećnici posebno izjašnjavaju o prijedlogu Izmena i dopuna 

Budžeta koje se tiču regulisanja međusobnih potraživanja između općine Lukavac, GIKIL-a, JU 

Centar za kulturu i JP „Rad“ Lukavac, a posebno o ostalim predloženim izmjenama i dopunama 

budžeta, koji u pojedinačnom izjašnjavanju, po prijedlogu Kluba vijećnika SDP-a  sa 7  glasova ZA, 

7 glasova PROTIV i 15 glasova SUZDRŽAN, nije usvojen 

 

Predsjedavajući Općinskog vijeća je potom predložio, a Općinsko vijeće jednoglasno donijelo  

Izmjene i dopuna budžeta Općine Lukavac za 2019. godinu. 

 

Sjednica je završena u  10,15  sati. 
 
Sastavni dio Izvoda iz zapisnika je tonski snimak vanredne sjednice i obrazac pojedinačnog 
izjašnjavanja.. 
 
 
 
 
     SEKRETAR                                                                                        PREDSJEDAVAJUĆI   
 OPĆINSKOG VIJEĆA                                                                           OPĆINSKOG  VIJEĆA                                     
 
Izeta Bajrić, dipl. pravnik                                                                Megmed Suljić, dipl.ing.mašinstva   



 
 

Bosna i Hercegovina 
Federacija Bosne i Hercegovine

Tuzlanski kanton 
OPĆINA LUKAVAC 
OPĆINSKO VIJEĆE 

 
 Broj: 01-02-13/20 
 Lukavac,09.01.2020.godine 
 

Sa Vanredne sjednice Općinskog vijeća Lukavac
početkom u 09,00 sati u sali Policijske uprave Lukavac.

     
Sjednici je prisustvovalo 29 vijećnik
Pored vijećnika sjednici su prisustvovali
službe općinskog načelnika Sadija Osmanović, 
pravobranilac Jasminka Smajlović,
uređenje i zaštitu okoliša Dino Orlić,
mjesnih zajednica Mirela Bubić, 
zaštitu Emir Kasumovićić, za geodetske i imovinsko
upravu, za privredu, lokalni razvoj i inspekcijske poslove Esad Suljić, 
Hrvatović, predstavnik Službe za budžet i

Predsjedavajući Općinskog vijeća Mehmed Suljić je obavijestio vijećnike da je Općinski načelnik n
osnovu člana 47. stav (2) a u vezi sa članom 48. stav (5) Poslovnika o radu Općinskog vijeća 
Lukavac,  tražio sazivanje vanredne sjednice Općinskog vi

1. Prijedlog Budžeta općine Lukavac za 2020.godinu sa Okvirnim planom Budžeta za 
     2021. i 2022. godinu; 
2. Prijedlog Odluke o izvršenju Budžeta općine Lukavac za 2020.godinu
3. Prijedlog Odluke o privremenoj dodjeli komunalne djelatnosti obavljanja javnog       
    prevoza na području općine Lukavac
 

     Predsjedavajući vijeća je takođe obavijestio vijećnike da je n
dnevni red vanredne sjednice  uvrsti i  
vanrednu sjednicu Općinskog vijeća 
  

1. Razmatranje Prijedloga i donošenje  
planom Budžeta za 2021.   i  2022. 

2. Razmatranje Prijedloga i donošenje  
2020.godinu; 

3. Razmatranje Prijedloga i donošenje  
obavljanja javnog prevoza na području općine  Lukavac

 
Predsjedavajući vijeća je otvorio raspravu 
sjednice dopuni tačkom „Razmatranje prijedloga  i usvajanje Programa rada općinsko
za 2020. Godinu“ 

Vijećnika Adem Mahovkić u ime Kluba vijećnika SDP
sjednica u decembru mjesecu. Prva je bila 9.decembra na kojoj je
mišljenju Kluba SDP-a isiti je trebalo 
Vanredna sjednica održana dana 23. decembra

Federacija Bosne i Hercegovine 

 

Босна и Херцеговина
Федерација Босне и Херцеговине

Тузлански кантон
ОПЋИНА ЛУКАВАЦ

ОПЋИНСКО ВИЈЕЋЕ

IZVOD IZ ZAPISNIKA 
Općinskog vijeća Lukavac Lukavac, održane dana 
u sali Policijske uprave Lukavac. 

vijećnika. Odsutani su bili vijećnici Zijad Mašić i Aldina Mahmutović. 
ćnika sjednici su prisustvovali sekretar Općinskog vijeća Izeta Bajrić,

službe općinskog načelnika Sadija Osmanović, savjetnik Općinskog načelnika 
pravobranilac Jasminka Smajlović, pomoćnici općinskog načelnika za urbanizam, prostorno 

Dino Orlić, za investicije, i stambeno komunalne poslove i poslove 
Mirela Bubić, za upravu, društvene djelatnosti, mlade i boračko

za geodetske i imovinsko-pravne poslove Osman Mahmutović, 
upravu, za privredu, lokalni razvoj i inspekcijske poslove Esad Suljić, za budžet i finansije

žbe za budžet i finansije Advija Imamović. 

Predsjedavajući Općinskog vijeća Mehmed Suljić je obavijestio vijećnike da je Općinski načelnik n
osnovu člana 47. stav (2) a u vezi sa članom 48. stav (5) Poslovnika o radu Općinskog vijeća 

sazivanje vanredne sjednice Općinskog vijeća  na kojoj bi se razmatrao:

1. Prijedlog Budžeta općine Lukavac za 2020.godinu sa Okvirnim planom Budžeta za 

2. Prijedlog Odluke o izvršenju Budžeta općine Lukavac za 2020.godinu; 
3. Prijedlog Odluke o privremenoj dodjeli komunalne djelatnosti obavljanja javnog       

prevoza na području općine Lukavac;  

Predsjedavajući vijeća je takođe obavijestio vijećnike da je naknadno dostavljen zahtjev da se u 
dnice  uvrsti i  Program rada Općinskog Načelnika za 2020.godinu

vanrednu sjednicu Općinskog vijeća predložio  slijedeći 

DNEVNI RED  

Razmatranje Prijedloga i donošenje  Budžeta općine Lukavac za 2020.godinu sa Okvirnim 
planom Budžeta za 2021.   i  2022. godinu;  

Razmatranje Prijedloga i donošenje  Odluke o izvršenju Budžeta općine Lukavac za 

Razmatranje Prijedloga i donošenje  Odluke o privremenoj dodjeli kom
obavljanja javnog prevoza na području općine  Lukavac 

Predsjedavajući vijeća je otvorio raspravu  o prijedlogu dnevnog reda i prijedlogu 
Razmatranje prijedloga  i usvajanje Programa rada općinsko

Vijećnika Adem Mahovkić u ime Kluba vijećnika SDP-a je konstatovao da je ovo četvrta vanredna 
sjednica u decembru mjesecu. Prva je bila 9.decembra na kojoj je utvrđen Nacrt budžeta, a po 

iti je trebalo razmatrati u mjesecu novembru, na redovnoj sjednici.
Vanredna sjednica održana dana 23. decembra, u vezi projekta Watsan
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Босна и Херцеговина 
Федерација Босне и Херцеговине 

Тузлански кантон 
ОПЋИНА ЛУКАВАЦ 

ОПЋИНСКО ВИЈЕЋЕ 

održane dana 31.12.2019.godine sa 

ašić i Aldina Mahmutović. 
Općinskog vijeća Izeta Bajrić, rukovodilac stručne 

skog načelnika Jozo Tunjić, Općinski 
za urbanizam, prostorno 

stambeno komunalne poslove i poslove 
djelatnosti, mlade i boračko-invalidsku 

Osman Mahmutović, za 
za budžet i finansije Zuhdija 

Predsjedavajući Općinskog vijeća Mehmed Suljić je obavijestio vijećnike da je Općinski načelnik na 
osnovu člana 47. stav (2) a u vezi sa članom 48. stav (5) Poslovnika o radu Općinskog vijeća 

na kojoj bi se razmatrao: 

1. Prijedlog Budžeta općine Lukavac za 2020.godinu sa Okvirnim planom Budžeta za  

3. Prijedlog Odluke o privremenoj dodjeli komunalne djelatnosti obavljanja javnog        

o dostavljen zahtjev da se u 
rogram rada Općinskog Načelnika za 2020.godinu, te je za   

Budžeta općine Lukavac za 2020.godinu sa Okvirnim 

Odluke o izvršenju Budžeta općine Lukavac za 

Odluke o privremenoj dodjeli komunalne djelatnosti 

dnevnog reda i prijedlogu da se dnevni red 
Razmatranje prijedloga  i usvajanje Programa rada općinskog načelnika 

a je konstatovao da je ovo četvrta vanredna 
utvrđen Nacrt budžeta, a po 

razmatrati u mjesecu novembru, na redovnoj sjednici. 
u vezi projekta Watsan, je bila potpuno 
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nepotrebna. 30. decembra vanredna sjednica za rebalans budžeta, a dan kasnije vanredna za 
Prijedlog budžeta i Odluke o izvršenju budžeta. Navedene tačke su trebale biti spojene u jednu 
redovnu sjednicu te da se vijećnicima ostavi rok od tri dana za amandmansko djelovanje kako je 
predviđeno Poslovnikom o radu Općinskog vijeća. Klub predlaže da se Prijedlog Budžeta općine 
Lukavac za 2020.godinu sa Okvirnim planom Budžeta za 2021. i  2022. godinu i Prijedlog  Odluke 
o izvršenju Budžeta općine Lukavac za 2020.godinu, razmatraju na redovnoj sjednici u mjesecu 
januaru, a da se u dnevni red današnje sjednice uvrsiti razmatranje Prijedloga odluke o 
privremenom finansiranju. Takođe, klub predlaže da se vijećnici odreknu naknade za prisustvo 
tekućoj sjednici. U vezi zahtjeva općinskog načelnika za uvrštavanje tačke dnevnog reda „Program 
rada općinskog načelnika za 2020.godinu“, klub smatra da se krši poslovnik obzirom da se radi o 
vanrednoj sjednici, a na vanrednoj sjednici se razmatraju akti koji traže hitnost i  kada je u pitanju 
neki opšti interes što u konkretnom slučaju nije u pitanju. Predsjednik Kluba vijećnika SDP-a je 
tražio da se Općinsko Vijeće  o iznesenim prijedlozima izjašnjava pojedinačno. 

Vijećnik Hodžić Hajrudin je konstatovao da je Budžet općine Lukavac ozbiljan dokumenat i da se 
ne treba razmatrati na vanrednoj sjdnici te predložio da se rasprava o istom odgodi iz razloga što 
sjednici, iz objektivnih razloga, ne prisustvuje općinski načelnik, a  koji je kao prelagač materijala 
mjerodavan da obrazloži, pojasni ili odgovori na pitanja proistekla iz rasprave. 
Jakub Mahovkić je u ime samostalnih vijećnika i jednog nezavisnog vijećnika iznio stav da će  
podržati dnevni red, kao i Budžet općine Lukavac za 2020.godinu, te da će isto tako podržati 
prijedlog Adema Mahovkića, da se za tekuću sjednicu vijećnicima ne isplaćuje naknada. 

 U raspravi po tački dnevnog reda su učestvovali vijećnici Mosorović Admir, Hodžić Hajrudin, 
Ibrakić Hasan, Mehmed Suljić, Mahovkić Adem, Mahovkić Jakub, Hodžić Hajrudin, Mosorović 
Admir, Ibrakić Hasan i  Omerdić Kenan. 
Po zaključenoj raspravi  Predsjedavajući Općinskog vijeća, je dao na pojedinačno  izjašnjavanje 

Prijedloge  Kluba vijećnika SDP-a, kako slijedi 

 da se tačke 1. „Prijedlog Budžeta općine Lukavac za 2020.godinu sa Okvirnim planom Budžeta 

za 2021. i 2022. godinu“ i 2. „Prijedlog  Odluke o izvršenju Budžeta općine Lukavac za 

2020.godinu“, skinu sa dnevnog reda sjednice, koji sa 4  glasa ZA, 20 glasova PROTIV i 4 

glasa SUZDRŽAN, nije usvojen; 

 da se u dnevni red sjednice ne uvrsiti tačke „Program rada općinskog načelnika za 2020. 

godinu“, koji sa 4 glasa ZA, 18 glasova PROTIV i 6 glasova SUZDRŽAN, nije usvojen; 

 da se vijećnicima za prisustvo sjednici ne plaća naknada, koji sa 13  glasova ZA, 1 glasom 

PROTIV i 12 glasova SUZDRŽAN, nije usvojen. 

Nakon izjašnjavanja o prijedlozima kluba vijećniika SDP-a za izmjenu i dopunu  dnevnog reda, 
Predsjedavajući Općinskog vijeća je po prijedlogu kluba vijećnika SDP-a, dao na pojedinačno 
izjašnjavanje, prijedlog dnevnog reda za vanrednu sjednicu, te je Općinsko vijeće  sa 25  glasova 
ZA, bez glasova PROTIV i 4 glasa SUZDRŽAN usvojilo slijedeći  
 

DNEVNI RED 

1. Razmatranje Prijedloga i donošenje  Budžeta općine Lukavac za 2020.godinu sa Okvirnim 
planom Budžeta za 2021. i  2022. Godinu, 

2. Razmatranje Prijedloga i donošenje  Odluke o izvršenju Budžeta općine Lukavac za 
2020.godinu, 

3. Razmatranje Prijedloga i donošenje  Odluke o privremenoj dodjeli komunalne djelatnosti 
obavljanja javnog prevoza na području općine  Lukavac, 

4. Razmatranje prijedloga  i usvajanje Programa rada općinskog načelnika za 2020. godinu 

PRVA TAČKA DNEVNOG REDA 
Razmatranje Prijedloga i donošenje  Budžeta općine Lukavac za 2020.godinu sa Okvirnim planom 
Budžeta za 2021. i  2022. godinu  
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Predsjedavajući Općinskog vijeća Mehmed Suljić je konstatovao da na prijedlog budžeta od strane 
klubova i vijećnika nisu podneseni amandmani, te pozvao obarđivača materijala da se obrati 
vijećnicima. 
Pomoćnik općinskog načelnika za budžet i finansije Zuhdija Hrvatović je u ime predlagača iznio 
prijedlog dva amandmana  
Amandman  br. 1. 
     Na teret: 

Potrosacka jedinica            1103 ,,Sluzba  za budzet i  finansije" 
Ekonomski kod                   823212 
Naziv pozicije                  ,,Otplata stranim  finansijskim institucijama"   
lznos KM                            30.000  KM 
U korist: 
Potrosacka jedinica            1104    .Sluzba  za upravu, drustvene djelatnosti, mlade i  BIZ 
Ekonomski kod                  614181 
Naziv pozicije                    ,,JU Centar za socijalni  rad  -od toga: transa"  
lznos KM                             30.000 KM                                                                                                   

Amandman  br. 2.                              
Kod posl.jed.  1105   ,,Služba  za investicije i  poslove MZ" 
Nazivu pozicije:  ,,Projektovanje  i nabavka opreme (elektronske  opreme, 
KAMERA - video nadzor na raskrsnicama,  parkovima", dodaju se rijeci ,,Platforma  
Smart City  i dr"  

         
Predsjedavajući Općinskog vijeća Mehmed Suljić, je konstatovao da u skladu sa Poslovnikom o 
radu Općinskog vijeća, amandmani predlagača postaju sastavni dio budžeta, te otvorio raspravu 
po tački dnevnog reda. 
Vijećnik Adem Mahovkić je iznio stav kluba vijećnika SDP-a koji  smatra da je vijećnicima 
uskraćeno pravo da ulažu amandmane na Budžet jer nije ostavljeno dovoljno vremena u skladu sa 
Poslovnikomo radu Općinskog vijeća te da je po tom pitanju povrijeđen Poslovnik te s tim u vezi, 
Klub SDP-a koristi priliku da na samoj sjednici predlaži dva amandmana, od kojih se prvi odnosi na 
strateško pitanje za građane općine Lukavac a to je „voda“ i na stavci „vodosnabdijevanje“ treba 
planirati minimalno 700.000 KM u prijedlogu Budžeta za 2020.godinu. Drugi amandman odnosi se 
na povećanje budžetske pozicije za mjesne zajednice za minimalno 50.000 KM, te klub traži  da se 
vijeće izjasni o amandmanima.  
Predsjedavajući Općinskog vijeća je u vezi iznesenih amandmana predsjednika Kluba vijećnika 
SDP-ea, konstatovao da u skladu Poslovnikom  o radu Općinskog vijeća na samoj sjednici se ne 
mogu predlagati amandmani, sem u slučaju kada ih predlagač prihvati kao svoje. 
Vijećnik Hasan Ibrakić je predložio da se sredstva u budžetu planirana za tehničko - tehnološki 
projekat „Projekat  za radove čišćenja i uređenje otvorenog kanala  za odvodnjavanje sa 
regulisanjem prilaza i prelaza u parcele u naselju Kruševica – Ratiš“ u iznosu od 66.623 KM, 
preusmjeri u sanaciju ili asvaltiranje 900 m  puta Kruševica Ratiš, a građani će uputiti peticiju da se 
promjeni namjena navedenih sredstava. 
Pomoćnik načelnika za privredu, lokalni razvoj i inspekcijske poslove Esad Suljić je dao potrebna 
pojašnjenja u vezi prijedloga vijećnika Hasana Ibrakića. 
Općinski načelnik je obavijestio vijeće da ne prihvata amandmane kluba vijećnika SDP-a obzirom 
da isti nisu mogli biti podneseni na sjednici Općinskog vijeća te da su isti mogli biti dostavljeni u 
roku od tri dana od dana dostavljanja materijala te pojasnio razlog zbog kojih budžet nije dostavljen 
u redovnoj proceduri. 
Vijećnik Ermin Jusufović je iznio stav kluba vijećnika SDA po kojem će isti podržat  prijedlog 
Budžeta općine Lukavac za 2020.godinu sa svim manjkavostima ali i dobrim stvarima koje su u 
njemu sadržane uz napomenu da je stranka demokratske akcije, sve dogovore po pitanju budžeta 
vodila u okviru općine Lukavac i sa Općinskim načelnikom. Klub vijećnika SDA insistira da se svi 
investicioni projekti i odluke o prioritetnim projektima u MZ utvrđuju i vode u  okviru zvaničnih 
organa MZ.  
Vijećnica Amela Krnjić je predložila da se zaduže Općinski načelnik i Služba za nvesticije i poslove 
mjesnih zajednica da za poziciju „Projektovanje  i nabavka opreme – ..... platformu Smart City „ 
iznađu način i mogućnosti za uvećanje planiranog iznosa sredstava ove stavke, a u korist 
realizacije I i II faze  ovog projekta u budžetskoj 2020. godini. 
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Vijećnik Alen Nuhić je zbog problematike naplate koncesione naknade od pravnih lica koja istu ne 
izmiruju i postojećeg zakonskog rješenja po kojem Općina nema mogućnost da tuži pravna lica 
koja ne plaćaju koncesionu naknadu,  predložio da se zaduži  Stručna služba Općinskog vijeća i 
Služba za budžet i finasije da sačine prijedlog izmjena i dopuna Zakona o koncesijama TK, u 
skladu sa prijedlozima iznesenim u toku rasprave, te nakon odobravanja od strane Općinskog 
viijeća u formi inicijative iste dostavi Skuštini TK i resornom ministarstvu. Inicijativom bi trebalo 
tražiti  da  se koncesione naknade za eksploataciju minirelnih sirovina uplaćuju općini u omjeru 
80% sredstava općini,a 20% kantonu, obzirom da  je kanton vjerovatno zbog postojećeg omjera 
raspodjele sredstava na neki način nezainteresovan da se stara o naplatu tih naknada. 
U raspravi po tački dnevnog reda su učestvovali vijećnici i vijećnice: Adem Mahovkić, Admir 
Mosorović, Hasan Ibrakić, Kenan Omerdić, Hajrudin Hodžić, Jasminka Memić, Ermin Jusufović, 
Pomoćnik načelnika za upravu, društvene djelatnosti i pitanje mladih Emir Kasumović, Sekretar 
Općinskog vijeća Izeta Bajrić, Pomoćnik načelnika za privredu, lokalni razvoj i inspekcijske poslove 
Esad Suljić. 
 
Vijećnik Kurtić Nedim je konstatovao da je na strani  strani  24, funkcionalni kod  620 kapitalni 
transfer  JU dom zdravlja Lukavac, planirano za 2020. godinu 70.000 KM, a predhodne godine je 
bilo planirano 50.000 KM, da  nije učestvovao u planiranju potreba ustanove kroz budžet, da  je o 
zahtjevu koji će iznijeti predhodno razgovarao  s pomoćnikom načelnika za finasije,  a odnosi se na 
prioritetnu potrebu ustanove, a to je  nabavka savremenog univerzalnog digitalnog RTG aparata, 
čija cijena je 200.000 KM,  te da je tražio da se  u budžetu planiraju sredstva u iznosu od  200.000 
KM za pomenutu namjenu, da je okvirno dogovorena projekcija po kojoj bi se ta sredstva osigurala  
u naredne tri godine u iznosima od po 70.000 KM, tako da smatra da iz planiranih sredstava za 
2020.godinu, ukoliko se izdvoji iznosod  27.000 za sanitetsko vozilo zadnja rata, ostatak sredstava 
neće biti dovoljan da se pokrene postupak javne nabavke za kupovinu RTG aparata na način kako 
je načelno dogovoreno. Tražio je od pomoćnika načelnika za budžet i finansije neku garanciju da 
će sredstva biti obezbijeđena kako bi ustanova što prije pokrenula postupak nabavke pomenutog 
aparata. Takođe je upoznao vijeće o pokrenutim aktivnostima na realizaciji projekta utopljavanja 
zgrade doma zdravlja te s tim u vezi iznio potrebu uključivanja općine u navedene aktivnosti.  
Pomoćnik Načelnika za budžet i finansije Zuhdija Hrvatović  vezano za zahtjev vijećnika Nedima 
Kurtića, je kazao da ukoliko je JU Dom zdravlja spreman da izvrši nabavku RTG aparata po 
principu nabavke sanitetskog vozila, da se može pokrenuti postupak nabavke i da treba u tom 
kontekstu dostavit zahtjev Općini za odobravanje sredstava te ukoliko planirana sredstva ne budu 
dovoljna da će se iznaći mogućnost za osiguranje dodatnih sredstava. 
 
U raspravi po tački dnevnog reda su učestvovali vijećnici i vijećnice: Adem Mahovkić, Admir 
Mosorović, Hasan Ibrakić, Kenan Omerdić, Hajrudin Hodžić, Jasminka Memić, Ermin Jusufović, 
Pomoćnik načelnika za upravu, društvene djelatnosti i pitanje mladih Emir Kasumović, Sekretar 
Općinskog vijeća Izeta Bajrić, Pomoćnik načelnika za privredu, lokalni razvoj i inspekcijske poslove 
Esad Suljić. 
 
Predsjednik Kluba vijećnika SDA Ermin Jusufović je tražio pojedinačno izjašnjavanje o prijedlogu 
budžeta. 
 Predsjedavajući Općinskog vijeća Mehmed Suljić je zaključio raspravu po tački dnevnog reda 
konstaovao da amandmani predlagača postali sastavni dio budžeta te predložio da se vijećnici 
izjasne o prijedlogu Budžeta općine Lukavac za 2020.godinu sa Okvirnim planom Budžeta za 
2021.  i  2022. godinu sa prijedlozima vijećnika Amele Krnjić i Alena Nuhića.Takođe je pojasnio da 
na izjašnjavanje ne može dati amandmane podnesene u toku rasprave  obzirom da to nije u skladu 
sa Poslovnikom.  
U pojedinačnom izjašnjavanju sa 25 glasova ZA, bez glasova PROTIV i 4 glasa SUZDRŽAN 
Općinsko vijeće je usvojilo slijedeći 

ZAKLJUČAK 
Općinsko vijeće donosi Budžet općine Lukavac za 2020.godinu sa Okvirnim planom Budžeta za 
2021. i  2022. godinu, čiji je sastavni dio amandmani predlagača kako slijedi  
 
Amandman  br. 1. 
     Na teret: 

Potrosacka jedinica            1103 ,,Sluzba  za budzet i  finansije" 
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Ekonomski kod                   823212 
Naziv pozicije                  ,,Otplata stranim  finansijskim institucijama"   
lznos KM                            30.000  KM 
U korist: 
Potrosacka jedinica            1104    .Sluzba  za upravu, drustvene djelatnosti, mlade i  BIZ 
Ekonomski kod                  614181 
Naziv pozicije                    ,,JU Centar za socijalni  rad  -od toga: transa"  
lznos KM                             30.000 KM                                                                                                   

Amandman  br. 2.                              
Kod posl.jed.  1105   ,,Služba  za investicije i  poslove MZ" 
Nazivu pozicije:  ,,Projektovanje  i nabavka opreme (elektronske  opreme, 
KAMERA - video nadzor na raskrsnicama,  parkovima", dodaju se rijeci ,,Platforma  
Smart City  i dr"  

         
Zadužuje se Općinski načelnik i Služba za investicije i poslove mjesnih zajednica da za poziciju 
„Projektovanje  i nabavka opreme – ..... platformu Smart City „ iznađu način i mogućnosti za 
uvećanje planiranog iznosa sredstava ove stavke, a u korist realizacije I i II faze  ovog projekta u 
budžetskoj 2020. godini. 
Zadužuje se Stručna služba Općinskog vijeća i Služba za budžet i finasije da sačine prijedlog 
izmjena i dopuna Zakona o koncesijama TK, u skladu sa prijedlozima iznesenim u toku rasprave, 
te nakon odobravanja od strane Općinskog viijeća u formi inicijative iste dostavi Skuštini TK i 
resornom ministarstvu. 
 
 
DRUGA TAČKA DNEVNOG REDA 
Razmatranje Prijedloga i donošenje  Odluke o izvršenju Budžeta općine Lukavac za 2020.godinu 
 
Uvodnih napomena po materijalu nije bilo. 
Vijećnik Adem Mahovkić u ime Kluba vijećnika SDPa je iznio primjedbu da se Općinsko vijeće ne 
može izjašnjavati o Prijedlogu Odluke iz razloga što nije ispoštovann član 114. Poslovnika o radu 
Općinskog vijeća, odnosno prijedlog odluke nije razmatrala Komisija za statut i propise   
 
 Potrebna pojašnjenja u vezi iznesenog stava Kluba, dala je sekretar Općinskog vijeća Izeta Bajrić. 
 
Predsjedavajući općinskog vijeća Mehmed Suljić je zaključio raspravu po tački dnevnog reda te 
dao na izjašnjavanje prijedlog odluke. 
 
Općinsko vijeće je sa 25 glasova ZA, bez glasova PROIV i 4 glasa SUZDRŽAN usvojilo 
prijedlog i donijelo Odluku o izvršenju Budžeta općine Lukavac za 2020.godinu 
 
 
TREĆA TAČKA DNEVNOG REDA 
Razmatranje Prijedloga i donošenje  Odluke o privremenoj dodjeli komunalne djelatnosti obavljanja 
javnog prevoza na području općine  Lukavac 
 
Uvodnih napomena po materijalu nije bilo niti je vođena rasprava o istom te je Općinsko vijeće 
jednoglasno usvojilo prijedlog i donijelo Odluku o privremenoj dodjeli komunalne 
djelatnosti obavljanja javnog prevoza na području općine  Lukavac 
 
 
ČETVRTA  TAČKA DNEVNOG REDA 
Razmatranje prijedloga  i usvajanje Programa rada općinskog načelnika za 2020. godinu 
 
Vijećnik Ermin Jusufović je predložio da se da se na strani 8. u trećem pasusu Programa rada 
Općinskog načelnika za 2020.godinu navede da će i JU “Javna biblioteka Lukavac” učestvovati u 
organizaciji kulturnih manifestacija 
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Vijećnica Jasminka Memić je u ime Kluba vijećnika Stranke za bolju budućnost konstaovala da je 
Program rada Općinskog načelnika za 2020.godinu urađen kvalitetno te da će Klub SBB-a isti 
podržati. 
 
Po zaključenoj raspravi sa 21 glasom ZA, bez glasova PROTIV i 4 glasa SUZDRŽAN, Općinsko 
vijeće je usvojilo slijedeći 
 

ZAKLJUČAK 
Općinsko vijeće usvaja Program rada Općinskog načelnika za 2020.godinu, uz slijedeću dopunu: 
 

 da se na strani 8. u trećem pasusu navede da će i JU “Javna biblioteka Lukavac” učestvovati 
u organizaciji kulturnih manifestacija. 

 

                                                                                                                                                                                                              
Sjednica je završena u  13,40  sati. 
Sastavni dio izvoda iz zapisnika je tonski snimak vanredne sjednice i obrasci pojedinačnog 
izjašnjavanja. 
 
 
 
 
     SEKRETAR                                                                                          PREDSJEDAVAJUĆI   
 OPĆINSKOG VIJEĆA                                                                              OPĆINSKOG  VIJEĆA                                         
 
Izeta Bajrić, dipl. pravnik                                                                Megmed Suljić, dipl.ing.mašinstva   
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Bosna i Hercegovina 

Federacija Bosne i Hercegovine 
Tuzlanski kanton 

OPĆINA LUKAVAC 
OPĆINSKO VIJEĆE 

 

 

      Босна и Херцеговина 
Федерација Босне и Херцеговине 

Тузлански кантон 
ОПЋИНА ЛУКАВАЦ 

ОПЋИНСКО ВИЈЕЋЕ 

  

Broj: 01-02-4825-37/19 
Lukavac,07.02. 2020.godine                                                                                           PRIJEDLOG 

  
Na osnovu člana 44. Poslovnika o radu Općinskog vijeća Lukavac („Službeni glasnik općine Lukavac“ 
broj: 5/06, 2/09 i 5/09) Općinsko vijeće Lukavac na ____. redovnoj sjednici održanoj dana ______.godine 
donijelo je  

 
PROGRAMA  RADA 

OOppććiinnsskkoogg  vviijjeeććaa  LLuukkaavvaacc  zzaa  22002200..ggooddiinnuu  
  

UVODNI DIO 
    Općinsko vijeće Lukavac, kao predstavničko tijelo građana općine Lukavac će u 2020. godini ostvarivati 
svoju funkciju vršenjem poslova iz svoje nadležnosti utvrđene Zakonom o principima lokalne   samouprave 
F BiH i Statutom općine   na način određen Poslovnikom o radu Općinskog vijeća, a u skladu sa ovim 
Programom. 
    Programom rada Općinskog vijeća za 2020. godinu utvrđeni su okvirno  jednogodišnji poslovi i zadaci 
Općinskog vijeća. Pored planiranih tema Općinsko vijeće će razmatrati i Nacrte  zakona i drugih materijala 
upućenih  od strane viših nivoa vlasti u cilju sprovođenja javne rasprave ili zauzimanja stavova po istim. 
Program  rada ostaje otvoren za sve nove incijative i potrebe građana i drugih subjekata  koje se budu 
nametale u datom aktuelnom trenutku, a koje su od zajedničkog interesa za građane općine Lukavac. 
   Kao predstavničko tijelo građana općine Lukavac Općinsko vijeće će svoj Program rada realizovati  
održavanjem redovnih, tematskih, a po ukazanoj potrebi i vanrednih sjednica na kojima će razmotriti 
planirane materijale i donositi odluke, zaključke i druge pojedinačne akte iz svoje nadležnosti. 
    Osim redovnih u 2020. godini, bit će održane svečane sjednice Općinskog vijeća Lukavac, a u povodu 
obilježavanja značajnih datuma u istoriji općine Lukavac, kao i  u povodu obilježavanja državnih praznika.  
  Pitanja i  materijali koji će se razmatrati na sjednicama Općinskog vijeća u 2020. godini, grupisana su  po 
kvartalima kako slijedi: 

I  KVARTAL  (januar-februar-mart) 
  

1. Izvještaj o  izvršenju budžeta Općine Lukavac, provođenju politike Općine Lukavac i aktivnostima 
općinskog načelnika za period 01.01.-31.12.2019. godine 

Predlagač: Općinski načelnik 
Obrađivač: Služba za budžet i finansije i Stručna služba općinskog načelnika 
 

2. Izvještaj o stanju riješenih i nerješenih upravnih predmeta  
Predlagač: Općinski načelnik                                                
Obrađivač: Služba za upravu, društvene djelatnosti, mlade i boračko-invalidsku zaštitu 
 
3. Izvještaj o radu Općinskog pravobranilaštva Lukavac za 2019.godinu i program rada za 2020. godinu 
Predlagač: Općinski pravobranilac 
Obrađivač: Općinsko pravobranilaštvo 

 
4. Informacija o sprovođenju Odluke o nazivima ulica na području općine Lukavac sa posebnim osvrtom 

na obilježavanje i postavljanje tabli sa kućnim brojevima u prigradskim mjesnim zajednicama  
Predlagač: Općinski načelnik 
Obrađivač: Služba za  komunalno-stambene poslove  
 

5. Izvještaj o radu sa finasijskim izvještajem  za 2019. godinu i Plan rada sa finansijskim planom za 2020. 
godinu javnih ustanova i javnih preduzeća , kojima je osnivač  Općina Lukavac 

a. JZU Dom zdravlja Lukavac 
b. JU Centar za socijalni rad  
c. JU za odgoj i obrazovanje djece predškolskog uzrasta  
d. JU Centar za kulturu 
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e. JU Javna biblioteka Lukavac 
f. JU RTV Lukavac 
g. JP Veterinarska stanica Lukavac 
h. JP „Rad“ Lukavac  
Predlagač: Upravni odbori i menadžmenti  javnih ustanova i preduzeća 
Obrađivač: Javne ustanove i preduzeća 
 

6. Prijedlog Odluke o načinu finansiranja političkih subjekata koji participiraju u Općinskom vijeću Lukavac 
  Predlagač: Općinski načelnik 
  Obrađivač: Stručna služba Općinskog vijeća  

  
7. Informacija o zaštiti životne sredine na području općine Lukavac sa prijedlogom mjera  
  Predlagač: Općinski načelnik 
  Obrađivač: Služba za urbanizam, prostorno uređenje i zaštitu okoliša  
 
8. Informacija o inspekcijskom nadzoru u 2019. godini u oblastima iz nadležnosti Službe za inspekcijske 

poslove Općine Lukavac   
  Predlagač: Općinski načelnik 
  Obrađivač: Služba za privredu, lokalni razvoj i inspekcijske poslove 

  
9. Informacija o stanju ugroženosti teritorije općine Lukavac od poplava sa prijedlogom mjera za 

poboljšanje stanja iz  2019. godine 
  Predlagač: Općinski načelnik 
  Obrađivač: Služba civilne zaštite 
 

10Program razvoja zaštite i spašavanja od prirodnih i drugih nesreća za period do pet godina  
  Predlagač: Općinski načelnik 
  Obrađivač: Služba civilne zaštite 

 
10. Informacija o realizaciji programa održavanja čistoće i javnih površina za  2019. godinu 

Predlagač: Općinski načelnik 
 Obrađivač: Služba za komunalno-stambene poslove 

 
11. Informacija o realizaciji programa održavanja javne rasvjete  2019. godinu 

Predlagač: Općinski načelnik 
 Obrađivač: Služba za komunalno-stambene poslove 

 
12. Prijedlog Odluke o komunalnim djelatnostima 

Predlagač: Općinski načelnik 
 Obrađivač: Služba za komunalno-stambene poslove 

 
13. Godišnji Izvještaj o implementaciji Strategije Strategije integriranog  razvoja općine Lukavac 2019-2027 

godina za 2019. godinu; 
Predlagač: Općinski načelnik                                               
Obrađivač: Služba za privredu, lokalni razvoj i inspekcijske poslove 

 
14. Informacija o ostvarivanju prava iz oblasti boračko-inavalidske zaštite za 2019. godinu 

Predlagač: Općinski načelnik 
Obrađivač: Služba za upravu, društvene djelatnosti, mlade i boračko-invalidsku zaštitu 
 

15. Odluke o utvrđivanju prosječne konačne građevinske cijene m2 korisne stambene površine za 2020. 
godinu na području općine Lukavac 

Predlagač: Općinski načelnik 
Obrađivač: Služba za urbanizam, prostorno uređenje i zaštitu okoliša 
 

16. Prijedlog Odluke o naknadi za uređenje građevinskog zemljišta sa Programom uređenja građevinskog 
zemljišta za 2020. godinu, na području općine Lukavac. 

Predlagač: Općinski načelnik 
Obrađivač: Služba za urbanizam, prostorno uređenje i zaštitu okoliša 
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17. Informacija o broju upisa u matičnim knjigama (rođeni, vjenčanih i umrlih) i prestanka državljanstva  
F BiH i BiH 

 Predlagač: Općinski načelnik                                                
  Obrađivač: Služba za upravu, društvene djelatnosti, mlade i boračko-invalidsku zaštitu 
 
18. Informacija o problematici vodosnadbjevanja na području općine Lukavac, sa prijedlogom mjera za 

poboljšanje stanja 
Predlagač: Općinski načelnik 
Obrađivač: Služba za komunalno-stambene poslove 
 
19. Informacija o stanju arhitektonsko građevinske strukture starog mosta na rijeci Spreči u Puračiću 

Predlagač: Općinski načelnik 
Obrađivač: Služba za investicije, i poslove mjesnih zajednica 

 
20. Prijedlog  Odluka i rješenja  imovinsko pravne prirode 

Predlagač: Općinski načelnik 
Obrađivač: Služba ze geodetske i imovinsko pravne poslove 

 
II KVARTAL (april, maj, juni) 
 
Bila u prošlom Programu u IV kvartalu 

1. Prijedlog Odluke  o obavljanju kafilerijskih poslova na području Općine Lukavac 
Predlagač: Općinski načelnik 
Obrađivač: Služba za  komunalno-stambene poslove 
 
2. Prijedlog Odluke  o komunalnom redu 
Predlagač: Općinski načelnik 
Obrađivač: Služba za  komunalno-stambene poslove 
 
3. Informacija o stanju ugroženosti teritorije općine Lukavac od neeksplodiranih ubojnih sredstava sa 

prijedlogom mjera za poboljšanje stanja 
Predlagač: Općinski načelnik 
Obrađivač: Služba civilne zaštite 

 
4. Informacija o stanju ugroženosti teritorije općine Lukavac od klizišta sa prijedlogom mjera za 

poboljšanje stanja  
Predlagač:  Općinski načelnik 
Obrađivač: Služba civilne zaštite 
 

5. Informacija o postavljenim vijećničkim pitanjima, pokrenutim incijativama i realizaciji istih  za period 
01.01. -31.03.2020. godine 

 Predlagač: Kolegij Općinskog vijeća 
 Obrađivač: Stručna služba Općinskog vijeća 

 
6. Informacija o higijenskoj ispravnosti vode za piće i  njihova zaštita  na  području općine Lukavac 

Predlagač: Općinski načelik 
Obrađivač: Služba za privredu, lokalni razvoj i inspekcijske poslove i JZU Dom zdravlja Lukavac 
 
7. Informacija o stanju  divljih  deponija u mjesnim zajednicama na području općine Lukavac sa 

prijedlogom mjera 
Predlagač: Općinski načelnik 
Obrađivač: Služba za  komunalno-stambene poslove 
 
 
8. Informacija o obuhvatu korisnika usluga odvoza smeća po mjesnim zajednicama i primjeni  Odluke o 

obaveznom odvozu kućnog otpada  
Predlagač: Općinski načelnik 
Obrađivač: Služba za privredu, lokalni razvoj i inspekcijske poslove i JP „Rad“ Lukavac 
  
9. Informacija o stanju u oblasti  raseljenih lica na području Općine Lukavac sa posebnim osvrtom na 

materijalni i socijalni status povratnika  
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Predlagač: Općinski načelnik 
Obrađivač: Služba za upravu, društvene djelatnosti, mlade i boračko-invalidsku zaštitu   
 
10. Informacija  o stanju javnog reda i mira sigurnosti ljudi i imovine sa prijedlogom mjera prema 

nadležnim organima za rješavanje ovih pitanja 
Predlagač: Policijska uprava Lukavac  
Obrađivač: Policijska uprava Lukavac 
 

11. Prijedlog plana za unapređenje rada mjesnih zajednica , na području općine Lukavac  
Predlagač: Općinski načelnik 
Obrađivač: Služba za investicije, i poslove mjesnih zajednica 
 

12. Izvještaj o radu Sportskog saveza općine Lukavac, sa detaljnim finansijskim pokazateljima po 
korisnicima sredstava 

Predlagač: Općinski načelnik 
Obrađivač: Sportski savez općine Lukavac i Služba za upravu, društvene djelatnosti, mlade i boračko- 
invalidsku zaštitu 

 
13. Informacija o dodjeli stipendija učenicima i studentima u školskoj 2018/2019 godini  
Predlagač: Općinski načelnik 
Obrađivač: Služba za upravu, društvene djelatnosti, mlade i boračko-invalidsku zaštitu 
  
14. Informacija o kvalitetu kontrolisanih uzoraka hrane i vode na području općine Lukavac u 2019. 

godini 
Predlagač: Općinski načelnik 
Obrađivač: Služba za privredu, lokalni razvoj i inspekcijske poslove 
 
15.  Izvještaj o  izvršenju budžeta Općine Lukavac za period 01.01.-31.03.2020. godine 
Predlagač: Općinski načelnik 
Obrađivač: Služba za budžet i finansije i Stručna služba općinskog načelnika 
 
16. Informacija o investicijama na području općine Lukavac (lokalne i nerazvrstane ceste, 

vodosnabdijevanje,  odvodnja  oborinskih  voda,   odvodnja  i  prečišćavanje  otpadnih  voda, 
toplifikacija, uređenje građevinskog zemljišta, ulična rasvjeta, regulacija riječnih vodotokova, objekti 
društvenog standarda, projekti obnove i održivog povratka) na dan 31.12. 2019. godine 

Predlagač: Općinski načelnik 
Obrađivač: Služba za investicije, i poslove mjesnih zajednica 

17. Informacija o problematici harmonizacije podataka katastarskog operata i zemljišnih knjiga na 
području općine Lukavac, a odnosi se na fizička lica (građane) 

Predlagač: Općinski načelnik 
 Obrađivač: Općinsko pravobranilaštvo i Služba za geodetske i imovinsko pravne poslove 

 
18. Prijedlog Plana i programa održavanja lokalnih i nerazvrstanih cesta na području općine Lukavac za 

2020. godinu 
Predlagač: Općinski načelnik 
Obrađivač: Služba za komunalno-stambene poslove  

19. Prijedlog Projekata za Kapitalne investicije po MZ-a na području općine Lukavac za 2019. godinu 
Predlagač: Općinski načelnik 
Obrađivač: Služba za investicije i poslove mjesnih zajednica 
 

20. Program rada Općinske izborne Komisije za 2020.g 
  Predlagač: Općinska izborna komisija 
  Obrađivač: Općinska izborna komisija 

  
21. Prijedlog Odluke o odvodnji i prečišćavanju  otpadnih voda na području Općine Lukavac 
Predlagač: Općinski načelnik 
Obrađivač: Služba za  komunalno-stambene poslove 
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22. Informacija o realizaciji Programa rada Općinskog vijeća za 01.01.-30.06.2020. godine Općinskog 
vijeća  

Predlagač: Kolegij Općinskog vijeća 
Obrađivač: Stručna Služba Općinskog vijeća  

 
23. Informacija  o toku postupka eksproprijacije za regulaciju korita rijeka Jale, Turije i Spreće  
 Predlagač: Općinski načelnik 
 Obrađivač: Služba za geodetske i imovinsko pravne poslove 
  

24. Informacija o zaštiti životne sredine na području općine Lukavac sa prijedlogom mjera  
  Predlagač: Općinski načelnik 
  Obrađivač: Služba za urbanizam, prostorno uređenje i zaštitu okoliša  
 

25. Prijedlog  Odluka i rješenja  imovinsko pravne prirode 
Predlagač: Općinski načelnik 
Obrađivač: Služba ze geodetske i imovinsko pravne poslove 

 
 

III KVARTAL (juli, august, septembar) 
 
1. Prijedlog Odluke o dodjeli općinskih priznanja 
Predlagač: Komisija za odlikovanja i priznanja 
Obrađivač: Stručna služba Općinskog vijeća 
 
2. Prijedlog  Odluke o održavanju mezarja i grobalja na području općine Lukavac  
Predlagač: Općinski načelnik 
Obrađivač: Služba za komunalno-stambene poslove 
 
3. Prijedlog  Odluke o utvrđivanju vrijednosti boda komunalne naknade za 2021. godinu 

Predlagač: Općinski načelnik 
Obrađivač: Služba za  komunalno-stambene poslove  

 
4. Informacija o stanju ugroženosti teritorije općine Lukavac od požara sa prijedlogom mjera za 

poboljšanje stanja  
Predlagač: Općinski načelnik 
Obrađivač: Služba civilne zaštite  

 
5. Informacija o realizaciji projekta sanacije i zatvaranja lokalne deponije 
Predlagač: Općinski načelnik 
Obrađivač: Služba za  komunalno-stambene poslove  
  
6. Informacija o proširenju toplovodne mreže u gradu Lukavcu sa planom proširenja na širu gradsku 

zonu i prigradske mjesne zajednice 
Predlagač: Općinski načelnik 
Obrađivač: Služba za investicije, i poslove mjesnih zajednica 

  
7. Informacija o radu  mjesnih zajednica na području općine Lukavac sa prijedlogom mjera  
Predlagač: Općinski načelnik 
Obrađivač: Služba za investicije i poslove mjesnih zajednica 
 
8. Izvještaj o izvršenju budžeta  općine Lukavac za period 01.01.-30.06.2020. godine 
Predlagač: Općinski načelnik 
Obrađivač: Služba za budžet i finansije 
 
 
9. Informacija o upisu djece u prve razrede osnovnih i srednjih škola na području općine Lukavac u 

školskoj 2019/2020  godina  
Predlagač: Općinski načelnik 
Obrađivač: Služba za upravu, društvene djelatnosti, mlade i boračko-invalidsku zaštitu 
 



                                                                                  Stranica 6 

10. Informacija o uspjehu u osnovnim i srednjim školama u školskoj 2018/2019 godini na području 
Općine Lukavac 

Predlagač: Općinski načelnik 
Obrađivač: Služba za upravu, društvene djelatnosti, mlade i boračko-invalidsku zaštitu 
  
11. Nacrt Odluke o izvršenju budžeta općine Lukavac za 2021. godinu 
Predlagač: Općinski načelnik 
Obrađivač: Služba za budžet i finansije 
 
12. Nacrt budžeta općine Lukavac  za 2021. godinu sa okvirnim planom za 2022 i 2023. godinu  
Predlagač: Općinski načelnik 
Obrađivač: Služba za budžet i finansije 
 
13. Informacija o stanju upravnih akata u oblasti građenja na području općine Lukavac i realizacije 

naknada (naknada za pogodnost lokacije-renta, naknada za uređenje građevinskog zemljišta, 
naknada za korištenje građevinskog zemljišta i naknada za izgradnju skloništa) 

Predlagač: Općinski načelnik 
Obrađivač: Služba za urbanizam, prostorno uređenje i zaštitu okoliša 
 
14. Osnovna koncepcija izgradnje i uređenja prostornih cjelina obuhvaćenih izradom Regulacionih    

planova: Lukavac grad (Centar I i Centar II), Lukavac Grad (Centar III), Lukavac Mjesto, Planirane    
privredne zone - prva faza i područja Društveno opslužnih centara (Poljice, Prokosovići, Turija,  
Puračić, Devetak, Dobošnica i Gnojnica). 

Predlagač: Općinski načelnik 
Obrađivač: Služba za urbanizam, prostorno uređenje i zaštitu okoliša 
 
15. Poboljšanje monitoringa kvalitete zraka na području općine Lukavac 
Predlagač: Općinski načelnik 
Obrađivač: Služba za urbanizam, prostorno uređenje i zaštitu okoliša 

1166..  IInnffoorrmmaacciijjaa  oo  kkoorriišštteennjjuu  ffoossiillnniihh  ggoorriivvaa  kkrroozz  kkoorriišštteennjjee  iinnddiivviidduuaallnniihh  lloožžiiššttaa  ssaa  mmoogguuććnnooššććuu  pprreellaasskkaa  
nnaa  eekkoolloošškkii  pprriihhvvaattlljjiivvaa  ggoorriivvaa  ((ppeelleett  ii  ddrr..))  

Predlagač: Općinski načelnik 
Obrađivač: Služba za urbanizam, prostorno uređenje i zaštitu okoliša 

  
17. Informacija o zaštiti životne sredine na području općine Lukavac sa prijedlogom mjera  

  Predlagač: Općinski načelnik 
  Obrađivač: Služba za urbanizam, prostorno uređenje i zaštitu okoliša  

 

18. Poboljšanje monitoringa otpadnih voda (zaštita vodotoka Turije i Spreče) 

Predlagač: Općinski načelnik 

Obrađivač: Služba za urbanizam, prostorno uređenje i zaštitu okoliša  

19. Prijedlog  Odluka i rješenja  imovinsko pravne prirode 
Predlagač: Općinski načelnik 
Obrađivač: Služba ze geodetske i imovinsko pravne poslove 

 

IV KVARTAL  ( oktobar, novembar, decembar) 

1. Prijedlog Odluke  o  održavanju javnih parking prostora i javnih garaža 
Predlagač: Općinski načelnik 
Obrađivač: Služba za  komunalno-stambene poslove  
 
2. Program održavanja čistoće javnih površina za 2021.godinu 
Predlagač: Općinski načelnik 
Obrađivač: Služba  komunalno-stambene poslove  

3. Programa održavanja ulične rasvjete na području općine Lukavac za 2021. godinu 
Predlagač: Općinski načelnik 
Obrađivač: Služba za komunalno-stambene poslove  
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4. Informacija o realizaciji Zakona o korištenju, upravljanju i održavanju zajedničkih dijelova i uređaja 

zgrade 
Predlagač: Općinski načelnik 
Obrađivač: Služba za, komunalno-stambene poslove  
 
5. Prijedlog budžeta općine Lukavac za 2021. godinu 
Predlagač: Općinski načelnik 
Obrađivač: Služba za budžet i finansije 
 
6. Prijedlog Odluke o izvršenju budžeta općine Lukavac za 2021. godinu 
Predlagač: Općinski načelnik 
Obrađivač: Služba za budžet i finansije 
 
7. Informacija o postavljenim vijećničkim pitanjima, pokrenutim inicijativama i realizaciji istih  za period 

01.07. - 31.12.2020. godine 
Predlagač: Kolegij Općinskog vijeća 
Obrađivač: Stručna služba Općinskog vijeća 
 
8. Informacija o dodjeli u zakup poljoprivrednog zemljišta  
Predlagač: Općinski načelnik                                               
Obrađivač: Služba za privredu lokalni razvoj i nspekcijske poslove 
 
9. Program rada Općinskog vijeća za 2021. godinu   
Predlagač: Kolegij Općinskog vijeća 
Obrađivač: Stručna služba Općinskog vijeća 
 
10. Program rada sa finasijskim planom za 2021. godinu  javnih ustanova i javnih preduzeća, kojima je 

osnivač  Općina Lukavac 
a. JZU Dom zdravlja Lukavac 
b. JU Centar za socijalni rad  
c. JU za odgoj i obrazovanje djece predškolskog uzrasta  
d. JU Centar za kulturu 
e. JU Javna biblioteka Lukavac 
f. JU RTV Lukavac 
g. JP Veterinarska stanica Lukavac 
h. JP „Rad“ Lukavac  

Predlagač: Upravni odbori i menadžmenti  javnih ustanova i preduzeća 
Obrađivač: Javne ustanove i preduzeća 
 
11. Izvještaj o izvršenju budžeta Općine Lukavac za period 01.01.-31.09.2020. godine 
Predlagač: Općinski načelnik 
Obrađivač: Služba za budžet i finansije i Stručna služba općinskog načelnika 
 
12. Nacrt Regulacionih planova: Lukavac grad (Centar I i Centar II), i urbanistički projekat gradske 

pješaćke zone u Lukavcu 
Predlagač: Općinski načelnik 
Obrađivač: Služba za urbanizam, prostorno uređenje i zaštitu okoliša 
 
13. Zaštita Jezera Modrac i stavljanje u funkciju razvoja turizma Opštine Lukavac  

Predlagač: Općinski načelnik 

Obrađivač: Služba za urbanizam, prostorno uređenje i zaštitu okoliša 

14. Informacija o realizaciji Programa rada Općinskog vijeća za 30.06.- 31.12. 2020. godine 
Općinskog vijeća  

Predlagač: Kolegij Općinskog vijeća 
Obrađivač: Stručna Služba Općinskog vijeća  

  
15. Informacija o zaštiti životne sredine na području općine Lukavac sa prijedlogom mjera  

  Predlagač: Općinski načelnik 
  Obrađivač: Služba za urbanizam, prostorno uređenje i zaštitu okoliša  
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16. Godišnji Izvještaj o implementaciji Strategije integriranog  razvoja općine Lukavac 2019-2027 
godina 

Predlagač: Općinski načelnik                                               
Obrađivač: Služba za privredu, lokalni razvoj i inspekcijske poslove 
 
17. Prijedlog  Odluka i rješenja  imovinsko pravne prirode 

Predlagač: Općinski načelnik 
Obrađivač: Služba ze geodetske i imovinsko pravne poslove 

 
 

Općinsko vijeće će razmatrati i druge materijale predložene od strane predlagača koji nisu obuhvaćeni 
ovim Programom, a značajni su za funkcionisanje izvršne i zakonodavne vlasti i u interesu građana Općine 
Lukavac. 
Službe i drugi subjekti koji rade na pripremi materijala dužni su iste pripremiti u skladu sa utvrđenom 
metodologijom, blagovremeno sa jasno predloženim zaključcima i obrazloženjem predlagača uz navođenje 
pravnog osnova za  razmatranje predloženog materijala od strane Općinskog vijeća. 
Materijali za sjednicu Općinskog vijeća se umnožavaju i dostavljaju u elektronskoj formi, 2 orginalna 
primjerka, 32 kopije  najkasnije 15 dana prije održavanja sjednice Općinskog vijeća. 
 
                           
 
                                                                                          
OOBBRRAAĐĐIIVVAAČČ                                                                                                        PPRREEDDSSJJEEDDAAVVAAJJUUĆĆII 
Stručna služba Općinskog vijeća                                                                        OPĆINSKOG VIJEĆA 
PREDLAGAČ                                                                                                     ___________________   
Kolegij Općinskog vijeća                                                                                Mehmed Suljić dipl.ing mas. s.r. 
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Na osnovu člana 13. Zakona o principima lokalne samouprave („Službene novine 

Federacije BiH“, broj 49/06 i 51/09), člana 6. stav 2. Zakona o komunalnim djelatnostima 
(„Službene novine TK“, broj: 11/05, 7/07, 8/12 i 14/13) i člana 41. Statuta općine Lukavac 
(„Službeni glasnik općine Lukavac“, broj: 5/08 i 1/14), Općinsko vijeće općine Lukavac na ___ 
redovnoj sjednici održanoj dana ____.2020.godine, d o n o s i 
 

O D L U K U 
O NAČINU ORGANIZOVANJA POSLOVA 

U VRŠENJU KOMUNALNIH DJELATNOSTI 
 

I - OPĆE ODREDBE 
Član 1. 

(Predmet Odluke) 
 

Ovom Odlukom utvrđuje se način organizovanja poslova u vršenju pojedinih komunalnih 
djelatnosti, i to: tehnički i drugi uslovi za obavljanje djelatnosti kojima se obezbjeđuje određeni 
obim, vrsta i kvalitet komunalnih usluga; način obezbjeđivanja kontinuiteta u vršenju komunalnih 
djelatnosti; prava i obaveze davaoca i korisnika komunalnih usluga; način naplate cijene 
komunalne usluge; način postupanja i ovlaštenja nadležne službe za komunalne poslove u slučaju 
prekida pružanja komunalnih usluga i mjere koje je dužan poduzeti davalac usluga u takvim 
situacijama. 
 

Član 2. 
(Komunalne djelatnosti) 

 
Komunalne djelatnosti od lokalnog značaja su: 

1. snabdijevanje pitkom vodom; 
2. odvođenje i prečišćavanje otpadnih i odvođenje oborinskih voda; 
3. snabdijevanje toplotnom energijom; 
4. obavljanje javnog prijevoza putnika; 
5. održavanje čistoće i zimske službe održavanja; 
6. prikupljanje i odvoženje komunalnog otpada na deponiju, odlaganje komunalnog otpada i 

sanacija divljih deponija; 
7. održavanje javnih površina i hortikulture; 
8. održavanje, upravljanje, organizacija i naplata javnih parking prostora; 
9. održavanje grobalja; 
10. obavljanje pogrebnih poslova; 
11. tržnice i pijace; 
12. održavanje javne rasvjete; 
13. obavljanje kafilerijskih poslova i tretman napuštenih životinja u naseljenim sredinama; 
14. dekorisanje; 
15. obavljanje dimnjačarskih poslova. 

 
II - NAČIN OBAVLJANJA KOMUNALNIH DJELATNOSTI 
 

Član 3. 
(Obavljanje pojedinih komunalnih djelatnosti) 

 
Održavanje čistoće, zimska služba održavanja, održavanje javnih površina i hortikulture, 

održavanje javne rasvjete, obavljanje kafilerijskih poslova, tretman napuštenih životinja u 
naseljenim sredinama i dekorisanje vršit će se prema standardu komunalnih usluga utvrđenih 
Programom obavljanja komunalnih djelatnosti. 

Prikupljanje i odvoženje kućnog otpada (čvrsti otpaci koji nastaju u stanovima, zajedničkim 
prostorijama stambenih zgrada, individualnim stambenim objektima, poslovnim prostorijama, 
garažama i dvorištima, a koji se po svojoj veličini mogu odlagati u posude za kućno smeće)  vrši se 
minimalno jednom sedmično u I, II i III zoni gradskog građevinskog zemljišta, a najmanje dva puta 
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mjesečno za ostale zone građevinskog zemljišta. Odvoz krupnog komunalnog otpada (kućanski 
aparati, pokućstvo, sanitarni uređaji, kartonska ambalaža u većim količinama ili većih dimenzija, 
olupine vozila te njihovi dijelovi i slično)  vršit će se organizovano po dijelovima naselja općine 
Lukavac najmanje dva puta godišnje. Davalac usluga obavezan je kontejnere postavljene na 
javnim površinama jednom mjesečno oprati i dezinfikovati, te svako oštećenje ili prljanje 
prouzrokovano odvozom kućnog smeća, kao i smeće rasuto prilikom odlaganja, ukloniti i pokupiti, 
a površinu pomesti, a po potrebi i oprati (ako je u konkretnom slučaju došlo do izlijevanja tečnog 
otpada na javnu površinu). 

Sanacija divljih deponija podrazumijeva prikupljanje komunalnog otpada sa divljih deponija, 
te njegov odvoz i odlaganje na odlagalište komunalnog otpada, kao i saniranje i zatvaranje divljeg 
odlagališta. 

Snabdijevanje pitkom vodom vršit će se u skladu sa Odlukom o vodosnadbijevanju na 
području općine Lukavac („Službeni glasnik općine Lukavac“, broj: 6/10). 

Obavljanje komunalne djelatnosti – tržnice i pijace vršit će se u skladu sa Odlukom o 
tržnicama i pijacama na području općine Lukavac („Službeni glasnik općine Lukavac“, broj: 9/10), a 
obavljanje dimnjačarskih poslova u skladu sa Odlukom o obavljanju dimnjačarske djelatnosti na 
području općine Lukavac („Službeni glasnik općine Lukavac“, broj: 9/10). 

 
Član 4. 

(Davaoci komunalnih usluga) 
 

 Na području općine Lukavac, komunalne djelatnosti obavljaju: 
1. JP „RAD“ doo Lukavac; 
2. JP „Veterinarska stanica“ doo Lukavac 
3. pravna ili fizička lica na osnovu ugovora o povjeravanju komunalnih poslova 
4. mjesne zajednice, kada se radi o organizovanju obavljanja komunalnih djelatnosti ili 

poslova iz okvira tih djelatnosti koje isključivo služe potrebama stanovništva i drugih 
subjekata u tim mjesnim zajednicama. 
 

Član 5. 
(Raspored obavljanja komunalnih djelatnosti) 

 
Obavljanje pojedinih komunalnih djelatnosti raspoređuje se na slijedeći način: 

1. JP „RAD“ doo Lukavac, povjeravaju se slijedeće djelatnosti: 
a) snadbijevanje pitkom vodom putem gradskog vodovodnog sistema; 
b) odvođenje i prečišćavanje otpadnih i odvođenje oborinskih voda putem gradskog 

kanalizacionog sistema; 
c) snadbijevanje toplotnom energijom putem centralnog daljinskog sistema grijanja; 
d) održavanje čistoće i zimske službe održavanja; 
e) prikupljanje i odvoženje komunalnog otpada ne deponiju, odlaganje komunalnog 

otpada i sanacija divljih deponija; 
f) održavanje javnih površina i hortikulture; 
g) održavanje, upravljanje, organizacija i naplata javnih parking prostora; 
h) održavanje gradskog groblja; 
i) uređivanje i održavanje gradske tržnice, kao i lokalne pijace ponedjeljkom; 
j) održavanje javne rasvjete; 
k) dekorisanje. 

2. JP „Veterinarska stanica“ doo Lukavac povjerava se djelatnost obavljanja kafilerijskih 
poslova i tretman napuštenih životinja u naseljenim sredinama. 

3. pravnom ili fizičkom licu na osnovu ugovora o povjeravanju komunalnih poslova povjerava 
se djelatnost javnog prevoza putnika i obavljanje dimnjačarskih poslova. 

4. mjesnim zajednicama povjeravaju se djelatnosti: 
a) snadbijevanje pitkom vodom putem mjesnog vododovodnog sistema, ukoliko isti 

posjeduju; 
b) održavanje grobalja lokalnog značaja; 
c) održavanje mjesne pijace/tržnice, ako za iste imaju uređen odgovarajući prostor i 

ukoliko su registrovane za obavljanje ove komunalne djelatnosti; 
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d) čišćenje putnog pojasa i zimsko održavanje nekategorisanih puteva, kada je takav 
angažman finansijski opravdan; 

e) čišćenje komunalnog otpada i sanacija divljih deponija, po ukazanoj potrebi. 
Obavljanje pogrebne djelatnosti povjerava se pravnim licima u čiji su osnivači crkve i 

vjerske zajednice, kao i drugim pravnim licima registrovanim za obavljanje ove djelatnosti koji 
ispune uslove iz Javnog poziva i sa kojima općinska služba nadležna za komunalne poslove (u 
daljem tekstu: nadležna služba) zaključi ugovor o obavljanju pogrebnih usluga. 
  

Član 6. 
(Obavljanje komunalnih djelatnosti putem javnih preduzeća) 

 
JP „RAD“ doo Lukavac i JP „Veterinarska stanica“ doo Lukavac će komunalne djelatnosti iz 

člana 5. stav 1. tačka 1. i 2. obavljati u skladu sa Zakonom o komunalnim djelatnostima, 
odredbama ove Odluke i ugovorom kojeg, na osnovu godišnjeg Programa obavljanja poslova 
komunalnih djelatnosti, sa davaocem usluga zaključuje nadležna služba. Davaoci usluga će, 
povjerene im komunalne djelatnosti obavljati po službenoj dužnosti ili po nalogu nadležne službe, u 
roku od pet dana od davanja naloga za izvršenje određenog posla. 

Za usluge koje se po nalogu nadležne službe kategorišu hitnim, davalac usluga je 
obavezan pristupiti realizaciji u najkraćem roku. 
  

Član 7. 
(Obavljanje komunalnih djelatnosti putem  

pravnog ili fizičkog lica na osnovu ugovora) 
 

Djelatnosti javnog prevoza putnika i obavljanje dimnjačarskih poslova povjeravaju se 
pravnim ili fizičkim licima registrovanom za obavljanje ovih djelatnosti koji ispune uslove iz Javnog 
poziva, na osnovu ugovora o povjeravanju komunalnih poslova. 
 Nakon provedenog Javnog poziva, Općinsko vijeće donosi odluku o izboru lica kome će se 
povjeriti obavljanje komunalnih poslova na osnovu ugovora. 

Na osnovu odluke iz prethodnog stava, nadležna služba sklapa ugovor o povjeravanju 
određenih komunalnih poslova koji obavezno sadrži: 

a) djelatnost za koju se sklapa ugovor, 
b) vrijeme na koje se sklapa ugovor, 
c) vrstu i obim poslova, 
d) način određivanja cijene za obavljanje poslova, te način i rok plaćanja, 
e) garanciju izvršioca za ispunjenje ugovora. 

Ugovor iz stava 3. ovog člana može se zaključiti najduže na vrijeme od četiri godine. 
 

III - TEHNIČKI I DRUGI USLOVI ZA OBAVLJANJE KOMUNALNE DJELATNOSTI 
 

Član 8. 
(Uslovi za obavljanje komunalne djelatnosti) 

 
 Davaoci komunalnih usluga iz člana 5. ove Odluke moraju ispunjavati sljedeće uslove: 

a) da su registrovani za obavljanje komunalnih djelatnosti koje im se dodjeljuju, 
b) da posjeduju odgovarajuću opremu i sredstva za obavljanje komunalnih djelatnosti, 
c) da raspolažu odgovarajućim stručnim kadrovima koji mogu obezbijediti stalno i kvalitetno 

obavljanje komunalnih djelatnosti, 
d) da obezbijede vršenje komunalnih djelatnosti u skladu sa odredbama ovog zakona i drugih 

propisa, 
e) da cijene komunalnih usluga obrazuju prema važećim propisima, 
f) da utvrde normative rada i utroška materijalnih sredstava i omoguće kontrolu istih od strane 

nadležnih organa, 
g) da uspostave tarifni sistem koji će biti osnova za naplatu usluga, 
h) da kontinuirano rade na podizanju nivoa komunalnih usluga i unapređenja komunalnih 

djelatnosti, 
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i) da obezbijede sva prava radnika po osnovu radnog odnosa u skladu sa zakonskim 
propisima i kolektivnim ugovorom. 
 
 
 

 
IV - NAČIN OBEZBJEĐIVANJA KONTINUITETA U VRŠENJU KOMUNALNIH DJELATNOSTI 
 

Član 9. 
(Kontinuitet pružanja komunalnih usluga) 

 
 Davaoci komunalnih usluga su obavezni omogućiti trajno i nesmetano pružanje komunalnih 
usluga korisnicima, pod uslovima, na način i prema normativima koji su određeni zakonom i drugim 
propisima.  
 

Član 10. 
(Način obezbjeđivanja kontinuiteta pružanja komunalnih usluga) 

 
U slučaju iznenadnog povećanja obima poslova, vremenskih i drugih neprilika, neizvršenja 

povjerenih komunalnih usluga u skladu sa usvojenim programima, odnosno ne postupanja po 
nalozima nadležne službe u rokovima propisanim zakonom i ovom Odlukom, kao i u slučaju pojave 
interventnih mjera nespecificiranih programom, a u cilju održavanja kontinuiteta u obavljanju 
komunalnih usluga, nadležna služba može privremeno angažovati drugo lice koje ispunjava uslove 
predviđene zakonom za obavljanje predmetnih poslova.  

Uslovi interventnog angažmana obavljat će se po cijenama utvrđenim odlukama Općinskog 
vijeća, a u slučaju da pojedini poslovi nisu definisani utvrđena cijena radova izvršit će se izborom 
najpovoljnijeg ponuđača po raspisanom javnom pozivu. 
 

Član 11. 
(Selektivno obavljanje komunalne djelatnosti) 

Davalac usluga ne može povjerenu komunalnu djelatnost obavljati selektivno. U slučaju 
parcijalnog obavljanja komunalne djelatnosti na način da se ista ne realizira pod uvjetima 
utvrđenim zakonom i odlukama Općinskog vijeća, nadležna služba može povjeriti vršenje usluga 
koje davalac izvršava selektivno drugom licu, koje ispunjava uslove predviđene zakonom za 
obavljanje predmetnih poslova, na način da istom povjeri obavljanje dijela ili cjelokupne komunalne 
usluge. U slučaju ne postupanja davaoca usluga po nalozima nadležne službe zbog povećanih 
troškova pojedinih operacija, nadležna služba može drugom licu povjeriti i preostale poslove iz 
ukupnog obima za datu komunalnu djelatnost. 

Povjeravanje poslova iz oblasti komunalnih djelatnosti drugom licu vršit će se u skladu sa 
odredbama stava 2. ovog člana, pod uslovom da isto ispunjava uslove predviđene zakonom za 
obavljanje predmetnih poslova. 
 

Član 12. 
(Teritorijalna cjelovitost u obavljanju komunalne djelatnosti) 

Pravni subjekti kojima je na bilo koji način povjerena komunalna djelatnost iz člana 2. ove 
Odluke su obavezni sve poslove iz povjerene djelatnosti obavljati na cijeloj teritoriji općine Lukavac 
do okvira utvrđenog odlukama Općinskog vijeća i usvojenog Budžeta.  

Odbijanje ili odustajanje od vršenja dijela komunalnih djelatnosti u bilo kom segmentu iz 
ekonomskih razloga smatrat će se razlogom za odustajanje u vršenju ukupnog obima predmetnih 
komunalnih usluga. Ekonomska dobit davaoca usluga utvrdit će se u prosječnoj cijeni za cijeli 
teritorij Općine, te nije dozvoljena bilo kakva teritorijalna ili druga diskriminacija u pružanju usluga 
iz ekonomskih ili drugih razloga na cijelom području općine Lukavac. 
 

Član 13. 
(Uskraćivanje komunalne usluge) 
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Davalac komunalne usluge ne može uskratiti komunalnu uslugu osim u slučaju ako 
korisnik: 

a) izvrši priključenje na komunalnu mrežu bez prethodno pribavljenog odobrenja, 
b) koristi uslugu protivno propisima ili ugovoru, 
c) neosnovano ometa druge korisnike usluga, 
d) ne plati iskorištenu komunalnu uslugu u ugovorenom roku, 
e) nenamjenski koristi komunalnu uslugu u vrijeme otežanog snabdijevanja, odnosno 

snabdijevanja uz ograničenje potrošnje (redukcije) o čemu je korisnik blagovremeno 
obaviješten na odgovarajući način. 
Po prestanku razloga za uskraćenje komunalne usluge, davalac komunalne usluge je 

dužan da, na zahtjev korisnika komunalne usluge, najkasnije u roku od tri dana od dana 
podnošenja zahtjeva i plaćenih stvarnih troškova za ponovno uključenje, nastavi pružanje 
komunalne usluge korisniku. 

Korisnik ne može otkazati korištenje komunalne usluge ako to tehničke mogućnosti ne 
dozvoljavaju, odnosno ako bi se time ugrozio kvalitet korištenja i standard drugih korisnika, te ako 
bi se time negativno uticalo na okoliš. 
 
V - PRAVA I OBAVEZE DAVAOCA I KORISNIKA KOMUNALNIH USLUGA 
 

Član 14. 
(Regulisanje prava i obaveza davaoca i korisnika komunalnih usluga) 

 
Prava i obaveze između davaoca i korisnika komunalnih usluga regulisat će se ugovorom u 

skladu sa Zakonom o komunalnim djelatnostima i ovom Odlukom. 
 

Član 15. 
(Obaveze davaoca komunalnih usluga) 

 
Davaoci komunalnih usluga su dužni obezbijediti: 

a) ispravnosti i funkcionalnosti vodovodnih objekata i uređaja; 
b) određeni kvalitet usluge vodosnadbijevanja koje podrazumijevaju: zdravstvenu i higijensku 

ispravnost prema važećim propisima, standardima i normativima, zaštitu okoline i tačnost u 
pogledu rokova i isporuke, sigurnost korisnika u dobijanju usluga; 

c) razvoj i unapređenje kvaliteta i asortimana usluge vodosnadbijevanja, kao i unapređenje 
organizacije rada, efikasnosti i drugih uslova; 

d) red prvenstva u snabdijevanju usluge vodosnadbijevanja u slučaju više sile, u skladu sa 
propisom općine Lukavac; 

e) mjere zaštite i obezbijeđenja vodovodnih objekata, održavanje građevinskih i drugih 
objekata, postrojenja i opreme koji služe za obavljanje komunalnih djelatnosti.  

 
Član 16. 

(Obaveze korisnika usluga) 
 

Korisnici usluga komunalne usluge su dužni koristiti racionalno i ekonomično.  
U slučaju otežanog snadbijevanja, korisnici usluga su dužni komunalne usluge koristiti 

redukovano i namjenski. 
Korisnici usluga su dužni u svemu se pridržavati odredaba ove odluke i komunalne 

instalacije i uređaje izgrađene na nekretninama u svom posjedu održavati u ispravnom stanju, 
kako bi se spriječilo nastajanje šteta. U protivnom slučaju, sve nastale štete padaju na njihov teret. 

U slučaju potrebe, korisnici usluga dužni su omogućiti davaocu usluga intervenciju na 
komunalnoj infrastrukturi i postrojenjima izgrađenim na nekretninama u njihovu posjedu. Davaoci 
usluga dužni su u roku od sedam dana od dana završetka intervencije korisniku usluga nadoknaditi 
štetu ili otkloniti posljedice izvršene intervencije. 
 
VI - NAČIN NAPLATE CIJENE KOMUNALNE USLUGE 
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Član 17. 
(Cijena komunalne usluge) 

 
Davaoci komunalnih usluga dužni su pružati usluge koje odgovaraju kvalitetom i 

standardom visini cijene koju korisnici usluga plaćaju za njihovo vršenje. 
 

Član 18. 
(Utvrđivanje visine cijene komunalne usluge) 

 
Visinu cijene i način plaćanja komunalne usluge određuje davalac komunalne usluge uz 

prethodno pribavljeno mišljenje nadležne službe i uz saglasnost Općinskog vijeća.  
Zahtjev za saglasnost općinskog vijeća na cijenu komunalne usluge obavezno sadrži: 

a. vrstu komunalne usluge, način obračuna i plaćanja usluge,  
b. strukturu postojeće cijene komunalne usluge,  
c. predloženu novu cijenu usluge i njezinu strukturu,  
d. postotak promjene cijene u odnosu na postojeću cijenu,  
e. razloge za promjenu cijene sa detaljnim obrazloženjem i kalkulacijom,  
f. datum primjene nove cijene.  

Cijena komunalne usluge može sadržavati i iznos za finansiranje gradnje objekata i uređaja 
komunalne infrastrukture na području ili za potrebe općine na kojemu se isporučuje komunalna 
usluga, u skladu sa investicionim programom gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture, 
koji podnosi davalac komunalne usluge uz obezbijeđenu saglasnost općinskog vijeća.  

Investicioni program iz prethodnog stava sadrži opis poslova s procjenom troškova za 
gradnju pojedinih objekata i opreme i pregled finansijskih sredstava potrebnih za ostvarivanje 
investicionih programa, s naznakom izvora finansiranja.  

Davalac komunalne usluge je obavezan izvijestiti općinsko vijeće o utrošku sredstava iz 
prethodnog stava.  
 

Član 19. 
(Naplata komunalne usluge) 

 
Naplatu sredstava za korištenje komunalne usluge, u skladu sa odredbama Zakona o 

obligacionim odnosima, vrši lice koje za te poslove ovlasti davalac usluge.  
Davalac usluga je nadležan i odgovoran za praovoremenu naplatu usluga. 

 
Član 20. 

(Obaveza plaćanja komunalne usluge) 
 

Korisnik komunalne usluge dužan je davaocu komunalne usluge platiti utvrđenu cijenu 
komunalne usluge. 

O sporovima između korisnika komunalne usluge i davaoca komunalne usluge odlučuje 
nadležni sud. 
 
VII - NAČIN POSTUPANJA I OVLAŠTENJA NADLEŽNE SLUŽBE U SLUČAJU PREKIDA 
PRUŽANJA KOMUNALNIH USLUGA  
 

Član 21. 
(Javno obavještavanje o smetnjama) 

 
Davalac komunalne usluge dužan je u sredstvima javnog informisanja ili na drugi pogodan 

način obavijestiti nadležnu službu i korisnike komunalnih usluga o planiranim ili očekivanim 
smetnjama i prekidima koji će nastati ili mogu nastati u pružanju komunalnih usluga najkasnije 
jedan dan prije očekivanog prekida u pružanju tih usluga.  
 

Član 22. 
(Postupanje u slučaju neplaniranih poremećaja) 
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U slučaju nastupanja neplaniranih ili neočekivanih poremećaja ili prekida u pružanju 
komunalnih usluga, odnosno obavljanju komunalnih djelatnosti, davalac komunalne usluge dužan 
je odmah o tome na adekvatan način obavijestiti nadležnu općinsku službu, i istovremeno 
preduzeti mjere za otklanjanje uzroka poremećaja i za obezbjeđenje pružanja usluga.  

Nadležna općinska služba, po prijemu obavještenja iz stava (1) ovog člana odnosno po 
utvrđivanju poremećaja ili prekida u pružanju komunalnih usluga, dužna je odmah da:  

a) odredi red prvenstva i način pružanja usluga onim korisnicima kod kojih bi uslijed prekida 
nastala opasnost po život i rad građana ili rad pravnih i fizičkih lica, ili bi nastala značajna, 
odnosno nenadoknadiva šteta,  

b) naredi mjere za hitnu zaštitu komunalnih objekata i druge imovine koja je ugrožena,  
c) preduzme mjere za hitno otklanjanje nastalih posljedica i druge potrebne mjere za 

obavljanje komunalnih djelatnosti,  
d) utvrdi razloge i eventualnu odgovornost za poremećaj, odnosno prekid vršenja djelatnosti i 

učinjenu štetu. 
 

Član 23. 
(Prelazne i završne odredbe) 

 
 Na sva pitanja koja nisu regulisana odredbama ove Odluke, primjenjivat će se odredbe 
Zakona o komunalnim djelatnostima („Službene novine TK“, broj: 11/05, 7/07, 8/12 i 14/13) kojima 
je regulisana ova oblast. 
 

Član 24. 
(Prestanak važenja Odluke) 

 
Stupanjem na snagu ove Odluke prestaje da važi Odluka o komunalnim djelatnostima 

(„Službeni glasnik općine Lukavac“, broj: 2/07, 4/09, 6/10 i 9/11). 
 

Član 25. 
(Stupanje na snagu) 

 
Odluka stupa na snagu danom objavljivanja u „Službenom glasniku općine Lukavac“. 

 
 
 

PREDSJEDAVAJUĆI OPĆINSKOG VIJEĆA 
Suljić Mehmed 
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O B R A Z L O Ž E NJ E 

 
PRAVNI OSNOV ZA DONOŠENJE 
 
Pravni osnov za donošenje ove Odluke su član 13. Zakona o principima lokalne 

samouprave („Službene novine Federacije BiH“, broj 49/06 i 51/09), član 6. stav 2. Zakona o 
komunalnim djelatnostima („Službene novine TK“, broj: 11/05, 7/07, 8/12 i 14/13) i član 41. Statuta 
općine Lukavac („Službeni glasnik općine Lukavac“, broj: 5/08 i 1/14). 

 
RAZLOG ZA DONOŠENJE 
 
Razlog za donošenje ove Odluke je potreba usklađivanja odredbi koji se odnose na 

obavljanje pojedinih komunalnih djelatnosti sa odredbama Zakona o komunalnim djelatnostima 
(„Službene novine TK“, broj: 11/05, 7/07, 8/12 i 14/13) – (u daljem tekstu: Zakon). 

 
OBRAZLOŽENJE POJEDINIH RJEŠENJA 
 

 Članom 3. Zakona određene su poslovi koji spadaju u segment komunalnnih djelatnosti, i 
to: snabdijevanje pitkom vodom; odvodenje i prečišćavanje otpadnih voda; snabdijevanje 
toplotnom energijom; obavljanje javnog prijevoza putnika; održavanje čistoće; odlaganje 
komunalnog otpada; održavanje javnih površina; održavanje javnih parking prostora i javnih 
garaža; održavanje grobalja; obavljanje pogrebnih poslova; tržnice i pijace; održavanje javne 
rasvjete; obavljanje kafilerijskih poslova; dekorisanje i obavljanje dimnjačarskih poslova. 

Članom 6. Zakona propisana je obaveza općine da posebnim propisima reguliše uslove i 
način organizovanja poslova u vršenju pojedinih komunalnih djelatnosti, a naročito: 
a) tehničko, sanitarno-higijenske i zdravstvene i druge posebne uslove za obavljanje djelatnosti 
kojima se obezbjeđuje određeni obim, vrsta i kvalitet komunalnih usluga, ako njihov kvalitet nije 
propisan na drugi način, 
b) način obezbjeđivanja kontinuiteta u vršenju komunalnih djelatnosti,  
c) prava i obaveze davaoca i korisnika komunalnih usluga, 
d) način naplate cijene za komunalne usluge, kao i prava korisnika u slučaju nevršenja, odnosno 
nekvalitetnog vršenja komunalne usluge, 
e) način postupanja i ovlaštenja općinskih organa u slučaju prekida u pružanju komunalnih usluga, 
kao i mjere koje je dužan preduzeti davalac usluge u takvim situacijama. 

Članom 8. Zakona propisano je da općina obezbjeđuje obavljanje komunalnih djelatnosti 
putem:  
a) javnog preduzeća komunalnih djelatnosti,  
b) pravnog ili fizičkog lica na osnovu ugovora o povjeravanju komunalnih poslova,  
c) pravnog lica na osnovu ugovora o koncesiji; (u daljem tekstu: davaoci komunalnih usluga), a da 
Općinsko vijeće može odlučiti da se o organizovanju obavljanja pojedinih komunalnih djelatnosti ili 
poslova iz okvira tih djelatnosti u seoskim i izdvojenim naseljenim mjestima, kada te djelatnosti 
služe isključivo potrebama stanovništva i drugih subjekata u tim naseljima, stara mjesna zajednica 

Članom 11. Zakona propisani su uslovi za obavljanje komunalnih djelatnosti, koje davaoci 
komunalnih usluga moraju ispuniti, i to: 
a) da su registrovani za obavljanje komunalnih djelatnosti, 
b) da posjeduju odgovarajuću opremu i sredstva za obavljanje komunalnih djelatnosti, 
c) da raspolažu odgovarajućim stručnim kadrovima koji mogu obezbijediti stalno i kvalitetno 
obavljanje komunalnih djelatnosti, 
d) da obezbijede vršenje komunalnih djelatnosti u skladu sa odredbama ovog zakona i drugih 
propisa, 
e) da cijene komunalnih usluga obrazuju prema važećim propisima, 
f) da utvrde normative rada i utroška materijalnih sredstava i omoguće kontrolu istih od strane 
nadležnih organa, 
g) da uspostave tarifni sistem koji će biti osnova za naplatu usluga, 
h) da kontinuirano rade na podizanju nivoa komunalnih usluga i unapređenja komunalnih 
djelatnosti, 
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i) da obezbijede sva prava radnika po osnovu radnog odnosa u skladu sa zakonskim propisima i 
kolektivnim ugovorom. 
 Članom 12. Zakona propisane se obaveze davaoca komunalnih usluga, i to na način da 
obezbjeđuju: 
a) trajno i nesmetano pružanje komunalnih usluga korisnicima pod uslovima, na način i prema 
normativima koji su određeni zakonom i drugim propisima, 
b) ispravnost i funkcionalnost komunalnih objekata i uređaja, 
c) određeni kvalitet komunalnih usluga koji podrazumijeva naročito: zdravstvenu i higijensku 
ispravnost prema važećim propisima, standardima i normativima, zaštitu okoline i tačnost u 
pogledu rokova i isporuke, sigurnost korisnika u dobijanju usluga, 
d) razvoj i unapređenje kvaliteta i asortimana komunalnih usluga, kao i unapređivanju organizacije 
rada, efikasnosti i drugih uslova, 
e) red prvenstva u snabdijevanju komunalnih usluga u slučaju više sile, u skladu sa propisom 
općine, 
f) mjere zaštite i obezbjedenja komunalnih objekata, održavanje građevinskih i drugih objekata, 
postrojenja i opreme koji službe za obavljanje komunalnih djelatnosti. 

Članom 17. Zakona propisano je da su davalac i korisnik komunalne usluge dužni usaglasiti 
prije početka korištenja usluge sve elemente pružanja određene komunalne usluge (prava i 
obaveza davaoca i korisnika komunalne usluge, te druga bitna pitanja) i o tome zaključiti ugovor, a 
članom 18. Zakona da je vlasnik ili korisnik nekretnine dužan omogućiti davaocu komunalne 
usluge intervenciju na izgrađenoj komunalnoj infrastrukturi i postrojenjima uz obavezu davaoca 
komunalne usluge da nadoknadi štetu ili otkloni posljedice izvršene intervencije; da je davalac 
komunalne usluge je dužan otkloniti posljedice izvršene intervencije najkasnije u roku od 7 dana od 
dana završetka intervencije, te da se zabranjuje neovlaštenim licima bilo kakva intervencija na 
komunalnoj infrastrukturi i postrojenjima. 

 
 

OBRAĐIVAČ: 
     M.B. 

 
 

OPĆINSKI NAČELNIK 
                  Dr. Sci. Edin Delić 
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